
Z á p i s n i c a 

z IX. zasadnutia Zastupiteľstva 

Trenčianskeho samosprávneho kraja – 11.12.2023 

 

 

Prítomní: - podľa prezenčnej listiny 

 

 

P r o g r a m: - podľa pozvánky 

 

1. a) Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice           
   a programu rokovania). 

      Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

b) Slávnostné odhalenie pamätnej tabule pred budovou TSK  

  pri príležitosti 30. výročia samostatnosti Slovenskej  

  republiky. 

    

2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na VIII. zasadnutí 
Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

   Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 
 

3. Slovo pre verejnosť. 
 

4. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK. 
   Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

a) Návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného     

majetku nachádzajúceho sa v k. ú. Považská Bystrica,      

zapísaného na LV č. 2503 (pozemky CKN č. 2432/13, 2432/15, 

2432/62). 
 

5. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian-
skeho samosprávneho kraja č. 7/2023, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie Trenčianskeho samosprávneho kraja 

číslo 1/2022 o poskytovaní sociálnych služieb v zariadeniach 

sociálnych služieb zriadených Trenčianskym samo-správnym kra-

jom, určení sumy úhrady za sociálne služby,  spôsob ich urče-

nia a platenia. 

    Predkladá: PhDr. Elena Nekorancová-vedúca Odd. soc. pomoci 
 

6. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian-
skeho samosprávneho kraja číslo 8/2023 o poskytovaní grantov 

na podporu environmentálnych projektov a programov environmen-

tálnej výchovy, vzdelávania a osvety na území Trenčianskeho 

samosprávneho kraja. 

    Predkladá: Ing. Martina Lamačková–vedúca Odboru reg. rozvoja 
 

7. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian-
skeho samosprávneho kraja č. 9/2023, ktorým sa mení VZN TSK č. 

11/2018 o poskytovaní účelových finančných prostriedkov     z 

rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na podporu   tema-

tického zážitkového vzdelávania a kultúry v znení VZN TSK č. 

27/2020. 

    Predkladá: Ing. Richard Hančin,PhD.–vedúci Odb.škol. a kult. 



2 
 
8. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian-

skeho samosprávneho kraja č. 10/2023, ktorým sa mení VZN TSK 

č. 42/2022 o financovaní základných umeleckých škôl, jazyko-

vých škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Trenčianskeho samosprávneho kraja v znení VZN TSK č. 2/2022. 

    Predkladá: Ing. Richard Hančin,PhD.–vedúci Odb.škol. a kult. 
 

9. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian-
skeho samosprávneho kraja číslo 11/2023 – Participatívny - ko-

munitný rozpočet. 

   Predkladá: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného 
 

10. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian-
skeho samosprávneho kraja číslo 12/2023 o poskytovaní dotácií 

z rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

   Predkladá: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného 
 

11. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian-
skeho samosprávneho kraja č. 13/2023 o určovaní výšky úhrady 

nákladov na štúdium v jazykovej škole. 

    Predkladá: Ing. Richard Hančin,PhD.–vedúci Odb.škol. a kult. 
 

12. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian-
skeho samosprávneho kraja č. 14/2023 o určovaní výšky mesačné-

ho príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených s ubytova-

ním v školskom internáte.  

    Predkladá: Ing. Richard Hančin,PhD.–vedúci Odb.škol.a kult. 
 

13. Návrh na Zmenu Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja  
    na roky 2023-2025 (2. zmena). 

    Predkladá: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného 
 

14.  

 a) Návrh Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 

   2024 – 2026.  

   Predkladá: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného 

b) Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Rozpočtu 
       Trenčianskeho samosprávneho kraja na rok 2024 – 2026.  

      Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 
 

15. Návrh na podanie žiadosti o poskytnutie podpory zo Štátneho 

fondu rozvoja bývania na investičnú akciu "Komplexná rekon-

štrukcia budovy CSS Lednické Rovne". 

Predkladá: Ing. Beáta Tichá – vedúca Odboru investícií a VP 
 

16. Návrh Plánu súvislých opráv ciest II. a III. triedy TSK      

dodávateľským spôsobom na rok 2024. 

    Predkladá: Mgr. Radovan Hladký – vedúci Odboru dopravy 
 

17. Návrh na schválenie Zmluvy o spolupráci pri zabezpečení     

prepravy cestujúcich na území mesta Partizánske spojmi      

prímestskej autobusovej dopravy. 

    Predkladá: Mgr. Radovan Hladký – vedúci Odboru dopravy 
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18. Návrh na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok v rámci Programu Slovensko 2021 - 2027 - "Sanácia 

starého mostného objektu a realizácia výstavby nového mostného 

objektu cez Vážsky kanál v Ilave". 

Predkladá: Ing. Martina Lamačková–vedúca Odboru reg. rozvoja 
 

19.  
a) Aktualizácia Zásobníka projektových zámerov Trenčianskeho 

samosprávneho kraja na obdobie 2021-2023. 

Predkladá: Ing. Martina Lamačková–vedúca Odboru reg. rozvoja 

b) Priorizovaný zásobník investičných zámerov Trenčianskeho  

samosprávneho kraja na rok 2024. 

Predkladá: Mgr. Monika Horváthová-manažér Hodnoty za peniaze  
 

20. Návrh na udelenie Ceny Trenčianskeho samosprávneho kraja          
    za rok 2023. 

    Predkladá: PhDr. PaedDr. Rudolfa Novotná – predsedníčka 

                                Komisie pre udeľovanie Ceny TSK  
 

21. Diskusia – Rôzne.  
22. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK.  
23. Záver.  
 

 

R o k o v a n i e: 

 

1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice        
a programu rokovania). 

   Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Pekný deň vám prajem všetkým. Vážené panie poslankyne, páni pos-

lanci, usaďte sa poprosím vás. Dnes by to malo byť posledné zastu-

piteľstvo, teda v tomto roku 2023, máme zaujímavé veci a dôležité 

body rokovania dnešného zastupiteľstva, či je to rozpočet, zmena 

všeobecne záväzných nariadení, na ktoré nadväzuje rozpočet, a po-

trebujeme tieto veci schváliť, aby kraj mohol fungovať a vykonávať 

tie svoje kompetencie, ktoré má zo zákona, aj v roku 2024. A keďže 

je to dnes posledné zastupiteľstvo v roku 2023, tak mi dovoľte 

v tomto adventnom čase dať najskôr priestor kultúre a nádhernej 

Harmonikovej akadémii, ktorá funguje pod vedením Jožka Opatovského 

už od roku 2013. U nás už vystupovali, jeden alebo dvakrát, roky 

dozadu, a keď som bol na 25. výročí JDS v Soblahove, sme sa 

s pánom Opatovským dohodli, že opätovne vystúpia u nás, na tomto 

poslednom zastupiteľstve v roku 2023. Jožko, sme veľmi radi, že 

ste si našli čas aj s našou mládežou, s našimi deťmi, ktorých už 

roky takto učíš, a vyrastajú z nich naozaj veľké talenty. Vitaj 

Jozef aj s deťmi tu, na pôde Trenčianskeho samosprávneho kraja 

(TSK) a myslím, že poslanci, poslankyne Zastupiteľstva TSK, ale aj 

ďalší, ktorí sú tu dnes, si vás naozaj veľmi radi vypočujú, 

a chcem povedať, že dnes budete hrať online a budete vysielaní   

naživo, aj na sociálne siete. Tebe to nevadí, už si takto hral  
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veľa krát, a teda Jožko máte slovo, nech sa páči, poďte nás trošku 

zabaviť v tom adventnom čase. Ďakujem veľmi pekne. 

 

... vystúpenie Harmonikovej akadémie  

pod vedením Jozefa Opatovského. ... 

 

p. Opatovský:  

Dovoľte mi ešte raz, aby som sa poďakoval za priazeň, za pomoc 

a za možnosť, aby sme mohli u vás trochu vystúpiť s takýmto    

projektom, ktorý ste nám minulý rok pomohli zrealizovať – Koledy      

s heligónkou. Veľmi pekne ďakujem aj za tie deti. 

p. predseda:  

Počkaj, ešte nech chvíľku zostanú, nemôžu odísť len tak, s prázd-

nymi rukami, niečo sme pre deti nachystali. Jožko, ja som presved-

čený, a určite aj kolegyne a kolegovia, ktorí sú tu na dnešnom  

zastupiteľstve, že môžete byť naozaj pekným vzorom a pekným vystú-

pením nielen počas roku 2026, kedy je Európske hlavné mesto kultú-

ry Trenčín, dúfam že si nájdete svoj priestor v tom programe,  

ktorý sa bude pripravovať, ale že už nejaké tie roky tu žijete, 

fungujete, máte svoju históriu, a že budete jeden z tých projektov 

heritage, ako sa hovorí aj do budúcna, nielen pre Trenčín, ale aj 

pre celý Trenčiansky kraj. Ešte raz veľmi pekne ďakujeme a dovoľ 

mi, aby som v mojom mene odovzdal deťom malé darčeky, za celý TSK 

a nech sa vám naozaj darí.  
   

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ešte raz ďakujeme Jožkovi Opatovskému a jeho Harmonikovej akadémii 

spoločne s deťmi, si pripravili takýto krásny vianočný program, 

nech sa im darí. A tak ako som spomínal, dúfam že si nájdu tiež 

svoje miesto pod slnkom, keď to tak môžem povedať, aj počas Európ-

skeho hlavného mesta kultúry 2026, pretože naozaj môžu reprezento-

vať nielen mesto, ale aj celý Trenčiansky kraj smerom k zahrani-

čiu.  

 

Takže vážené panie poslankyne, páni poslanci, dovoľte mi privítať 

vás na dnešnom už v poradí IX. tohtoročnom zasadnutí Zastupiteľ-

stva Trenčianskeho samosprávneho kraja. A na začiatku chcem znova 

zopakovať, tak ako to opakujeme vždy, že aj toto zastupiteľstvo 

môže sledovať verejnosť naživo na webovom sídle TSK, resp. na por-

táli youtube.com. Záznamy z rokovaní zastupiteľstva vrátane tohto 

budú zverejnené na webovej stránke TSK, v sekcii Úradná ta-

buľa/Zasadnutia zastupiteľstva a o prerokovaných bodoch dnešného  

zastupiteľstva chceme tiež médiá informovať na tradičnom tlačovom 

brífingu po skončení tohto zastupiteľstva.  

Dovoľte mi privítať okrem vás, panie poslankyne, páni poslanci, aj 

zástupcov médií, hostí, ľudí, ktorí prišli na dnešné rokovanie  

zastupiteľstva, poslancov Národnej rady, zástupcov štátnej správy, 

miestnej samosprávy, vedúcich zamestnancov Úradu TSK, ktorí pred-

kladajú dnešné materiály a chcem znova zopakovať, že aj dnešné  

zastupiteľstvo je za účasti našich kolegov, tlmočníkov, ktorí    

tlmočia do posunkovej reči a tým pádom dávame priestor aj ľuďom   
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a chceme sprístupniť priebeh nášho rokovania aj pre občanov      

so zdravotným postihnutím. Chcem vás informovať, že zápisnica      

z predošlého VIII. zasadnutia zo dňa 27. novembra bola spracovaná 

a po overení bude zverejnená, čiže toto zastupiteľstvo sa koná     

v takom rýchlejšom slede, ako býva zvykom a bude po overení overo-

vateľmi a poslancami, ktorí boli určení na predchádzajúcom zastu-

piteľstve, bude potom zverejnená vo webovej stránke TSK.  

Dovoľte mi informovať vás o počte poslancov, ktorí sa ospravedlni-

li, takže malo by nás byť 38, ospravedlnil sa pán poslanec Bielik, 

ktorý je dlhodobo chorý, má zdravotné problémy. Ja tiež mu želám 

takýmto spôsobom aj na diaľku, aby sa čo najrýchlejšie uzdravil, 

pretože naozaj to, čo Janko Bielik prežíva už dlhšiu dobu, je    

naozaj veľmi ťažké a pevne verím, že sa z toho dostane. Milan    

Panáček, ktorý je mimo Slovenska, Juraj Hort, Milo Baco, Michal 

Ďureje a ospravedlnil sa mi aj Vilo Cíbik, ktorý zas dostal nejakú 

C19, takže ten sa ospravedlnil. Chýba teda 6 poslancov, malo by 

nás byť 38 zo 44 poslancov.  

Čo sa týka rokovania dnešného zastupiteľstva, program ste dostali  

do Knižnice poslancov. Tento program bol zverejnený aj na webovej 

stránke TSK, v intranetovej knižnici a takmer všetky body boli 

prerokované na zasadnutiach komisií, resp. na Rade predsedov.    

Jeden bod nebol prerokovaný, Rado tak? Jeden bod nebol prerokovaný 

a to je predĺženie zmluvy s mestom Trenčín, podobne ako s mestom 

Partizánske ohľadom klírovania si výkonov v prímestskej autobuso-

vej doprave a v mestskej hromadnej doprave. Mesto Trenčín vlastne 

predložilo tú zmluvu alebo ten návrh ešte len minulý týždeň,    

takže... Ešte len teda bude predkladať a máme pripravené k tomu 

návrh uznesenia aj návrh zmluvy, kde to teda chceme predĺžiť      

o rok, pretože tá predchádzajúca zmluva skončila platnosť 30.   

októbra 2023 a teda chceme to predĺžiť o rok.           

     Písaním zápisnice, za zapisovateľku z dnešného zasadnutia    

navrhujem pani Mgr. Hájkovú a pre prípad nefunkčnosti, že nebude 

fungovať hlasovacie zariadenie, pani Mgr. Kukučkovú a Mgr. Jánoš-

kovú, ako skrutátorov dnešného zastupiteľstva.  

Erich Dvonč je tu, takže za overovateľov zápisnice z dnešného IX. 

zasadnutia zastupiteľstva navrhujem dvoch overovateľov - pána pos-

lanca Ericha Dvonča a pána poslanca Stanislava Svatika, obidvaja 

sú tu.  

A chcem vás, panie poslankyne, páni poslanci, pred prvým hlasova-

ním vyzvať, aby ste sa prezentovali, nech sa páči, nech zistíme 

uznášaniaschopnosť rokovania dnešného zastupiteľstva. Prezentova-

ných 38 poslancov. Konštatujem, že sme uznášaniaschopní.  

Takže dobre sme to spočítali a dovoľte mi teraz navrhnúť hlasovať         

o návrhu overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia, kde som   

teda navrhol pánov poslancov Dvonča a Svatika. Nech sa páči, panie 

poslankyne, páni poslanci, hlasujeme.  

 

ZA: 38 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Konštatujem, že overovateľov zápisnice z dnešného rokovania zastu-

piteľstva sme schválili. Ďakujem veľmi pekne.  
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Prejdeme teraz k schvaľovaniu programu rokovania dnešného zastupi-

teľstva. Panie poslankyne, páni poslanci, dovoľte mi vypustiť bod 

1. b) Slávnostné odhalenie pamätnej tabule pri príležitosti 30. 

výročia samostatnosti Slovenskej republiky, ktoré malo byť vlastne 

po schválení programu, ale navrhujem to presunúť, prosím vás, až 

po skončení Zastupiteľstva TSK, pretože budeme mať nachystaný aj 

taký punč, a aby sa nám aj teraz lepšie rokovalo. Takže to odhale-

nie pamätnej tabule a toto nie je ten oficiálny dôvod. Oficiálny 

dôvod je to, že niektorí poslanci sa ponáhľajú, starostovia a pri-

mátori do svojich miest, obcí, pretože majú tiež svoje zastupiteľ-

stvá a schvaľujú rozpočty, všeobecne záväzné nariadenia, takže aby 

sme mohli ich tu čo najskôr teda využiť v tom dobrom slova zmysle, 

aby sme schválili všeobecne záväzné nariadenie, kde treba väčšinu 

hlasov, tak aby tu mohli ostať. Takže tento bod 1. b) navrhujem 

vypustiť zo schvaľovania dnešného programu a urobíme to úplne    

po skončení rokovania dnešného zastupiteľstva. 

A dovoľte mi ešte navrhnúť vložiť jeden nový bod 18., o ktorom som 

už spomínal, a to je Návrh na schválenie zmluvy o spolupráci pri 

zabezpečení prepravy cestujúcich na území mesta Trenčín spojmi 

prímestskej autobusovej dopravy. Bude to bod 18. hneď za bodom 

číslo 17., kde podobnú zmluvu schvaľujeme s mestom Partizánske. 

Takže to sú dva také návrhy, ktoré navrhujem do zmien tohto pro-

gramu. A ešte vás chcem požiadať, ak by body 2. a 14. b), teda 

Stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu na roky 24-26, mohla 

predložiť pani Mgr. Daniela Pechová, pretože pán hlavný kontrolór 

je tiež chorý a jeho zástupca, neviem, či boli niekde spolu na 

vianočných trhoch, ale to už som sa nepýtal, ale chýba jeden aj 

druhý, takže potom pani vedúca Oddelenia kontroly rozpočtových    

prostriedkov a všeobecnej kontroly ÚHK by predložila tieto 2 body, 

ak vám to teda, nevadí.  

Chcem sa spýtať, prosím vás, máte ešte niekto nejaký návrh,     

prípadne na zmenu, na doplnenie programu rokovania dnešného parla-

mentu? Ak nie, tak budeme hlasovať o návrhu najskôr tých zmien, 

ktoré som navrhoval, a to je o vypustení bodu 1. b) a o zaradení 

nového bodu číslo 18.. Samozrejme, tie ostatné body sa potom   

patrične prečíslujú. Takže nech sa páči, panie poslankyne, páni 

poslanci, hlasujeme najskôr o týchto dvoch zmenách jedným hlasova-

ním, nech sa páči.  

U z n e s e n i e číslo 188/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice).    

 

ZA: 37 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVAL: 1 poslanec, 

čiže návrhy týchto dvoch zmien sme schválili.  
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

A teraz pani poslankyne a páni poslanci, budeme hlasovať o návrhu 

programu ako celku aj s týmito dvoma schválenými zmenami. Nech sa 

páči, hlasujme.  

 

U z n e s e n i e číslo 188/2023 
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                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice).    

 

ZA: 37, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVAL: 1 poslanec.  

Konštatujem, že program dnešného zasadnutia zastupiteľstva sme 

schválili. Veľmi pekne vám ďakujem. 

 

 

2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na VIII. zasadnutí 
Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

Predkladala: Mgr. Daniela Pechová - vedúca odd. kontroly  

            rozpočtových prostriedkov a všeobecnej kontroly ÚHK  

 

Písomný  materiál je prílohou zápisnice.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

A pristúpime hneď k bodu číslo 2., ktorým je Správa z kontroly   

plnenia uznesení prijatých na ostatnom VIII. zasadnutí zastupiteľ-

stva Trenčianskeho samosprávneho kraja. Ako som spomínal, predloží 

to pani Mgr. Pechová, vedúca Oddelenia kontroly rozpočtových   

prostriedkov a všeobecnej kontroly Útvaru hlavného kontrolóra. 

Nech sa páči, pani Pechová, máte slovo. Poprosím, ak by ste si 

mohli zapnúť mikrofón dole. 

Mgr. Pechová 

Takže vážený pán predseda, pani podpredsedníčka a páni podpredse-

dovia, panie poslankyne, páni poslanci, milí kolegovia, kolegyne, 

hostia a novinárska obec. Dovoľte mi, aby som v mene pána hlavného 

kontrolóra predniesla bod číslo 2. programu rokovania Zastupiteľ-

stva TSK, ktorý sa týka uznesení prijatých na VIII. zasadnutí   

Zastupiteľstva TSK. Zastupiteľstvo na poslednom zasadnutí prijalo 

27 uznesení, ktoré mali väčšinou formu berie na vedomie a schvaľu-

je, vrátane programu rokovania Zastupiteľstva TSK. Takže Zastupi-

teľstvo TSK vzalo na vedomie 1 uznesenie, 24 uznesení bolo schvá-

lených a ostatné 2 uznesenia sa týkali menovania riaditeľov zaria-

dení sociálnych služieb a riaditeľov kultúrnych zariadení. Ďalšie 

uznesenia s ukladacou povinnosťou s uložením termínu plnenia dlh-

ším, ako je budúce zastupiteľstvo, sa týkali časti a týkajú sa 

vlastne uznesení, kde nenastal termín plnenia a týkajú sa povin-

nosti predložiť informatívnu správu zhodnotenia Programu hospodár-

skeho rozvoja a sociálneho rozvoja TSK a toto nastáva najneskôr  

do 9 mesiacov od októbra tohto roka, čiže približne predbežne     

v januári 2024 a druhé uznesenie je odpočet plnenia Akčného plánu 

TSK spolu s aktualizáciou Akčného plánu TSK, ktoré bude vlastne 

predložené dnes s Návrhom Rozpočtu TSK. Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne za uvedenie tejto Správy z kontroly plnenia 

uznesení na predchádzajúcom zastupiteľstve. Otváram diskusiu panie 

poslankyne, páni poslanci k tomuto bodu, nech sa páči.  

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlaso-

vať, panie poslankyne, páni poslanci o návrhu uznesenia tak, ako 

vám bolo predložené pod týmto bodom číslo 2.. Nech sa páči, hlasu-

jeme.  
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U z n e s e n i e číslo 189/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice).    

 

ZA: 35, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3 poslanci.  

Konštatujem, že uznesenie a Správu z kontroly plnenia uznesení 

prijatých na ostatnom VIII. zasadnutí Zastupiteľstva TSK sme 

schválili. Ďakujem pekne za predloženie tohto materiálu pani Pe-

chovej. 

 

 

3. Slovo pre verejnosť 
  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k bodu číslo 3. a to je Slovo pre verejnosť. Konštatujem, 

že nikto sa podľa Rokovacieho poriadku Zastupiteľstva TSK nepri-

hlásil v danej lehote do tohto bodu, bodu číslo 3. 

 

 

4. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK. 
   Predkladal: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

a) Návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného     

majetku nachádzajúceho sa v k. ú. Považská Bystrica, zapí-

saného na LV č. 2503 (pozemky CKN č. 2432/13, 2432/15, 

2432/62). 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

A prešli by sme k bodu číslo 4., ktorý je naozaj veľmi krátky, ale 

o to dôležitejší a to je Návrh na schválenie prevodu prebytočného 

nehnuteľného majetku nachádzajúceho sa v katastrálnom území Považ-

ská Bystrica, zapísaného na LV číslo 2503. Sú to pozemky, ktoré má 

v správe, sú v majetku TSK, ale sú v správe Nemocnice s poliklini-

kou Považská Bystrica a ja si myslím, že sme veľmi dobre predali 

tieto pozemky. Je to viac ako 1,2 milióna EUR. Tá cena jednotková 

je naozaj, si myslím, že veľmi vysoká a chvalabohu teda prihlásil 

sa o to priamo slovenský Kaufland, ktorý tam ide budovať, vybudo-

vať asi ďalší obchodný reťazec a tieto finančné prostriedky teda 

použijeme na nákup magnetickej rezonancie, ktorú podpísal pán ria-

diteľ asi pred dvoma týždňami. Konečne po dvoch rokoch sa nám    

podarilo dokončiť obstarávanie na túto magnetickú rezonanciu pre 

Nemocnicu v Považskej Bystrici vo výške 2,1 milióna EUR, a teda 

viac ako polovica tých finančných prostriedkov môže byť hradená 

práve z predaja týchto pozemkov. Igor, očakáva sa, že niekedy     

v máji, v júni budúci rok by mohla byť fungujúca tá magnetická  

rezonancia, tak? Áno, takže toľko asi z mojej strany. Tomáš, nech 

sa páči, čím kratšie, tým lepšie. Koľko sa ľudí prihlásilo, ako to 

prebiehalo celé roky, že to roky stálo, tie pozemky. Nech sa páči. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Ďakujem veľmi pekne za slovo, pán predseda. Vážený pán predseda, 

vážená pani podpredsedníčka kraja, vážení páni podpredsedovia kra-
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ja, vážené panie poslankyne, vážení páni poslanci, kolegyne, kole-

govia, hostia. Ako už teda pán predseda predznamenal, TSK je 

vlastníkom pozemkov o celkovej výmere 6562 m², o ktorých Zastupi-

teľstvo TSK na svojom septembrovom zastupiteľstve rozhodlo teda   

o ich prebytočnosti a predaji formou obchodnej verejnej súťaže 

(OVS). Táto prebiehala v mesiacoch október-november, kde lehota     

na predkladanie ponúk bola 9. november. V lehote na predkladanie 

ponúk bola doručená na Úrad TSK jedna obálka s ponukou záujemcu. 

Komisia zasadla 13. novembra 2023 a po otvorení obálky bolo ziste-

né, že cenovú ponuku predložil jeden záujemca - Kaufland Slovenská 

republika v.o.s., ktorá ponúkla kúpnu cenu vo výške 1.279.590,-

EUR, t.j. 195,- EUR/m2 pri prepočte na výmeru pozemkov. Všeobecná 

hodnota majetku znaleckým posudkom bola určená zaokrúhlene       

na jeden a štvrť milióna EUR. Ide teda o ponuku, ktorá bola vyššia     

o takmer 30.000 EUR a preto sa navrhuje, aby zastupiteľstvo roz-

hodlo o tom, že sa tieto pozemky prevedú na záujemcu v OVS.      

Ďakujem veľmi pekne za slovo. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 4. a), panie 

poslankyne, páni poslanci. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa 

do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia tak, ako je pred-

ložené v bode číslo 4. a). Nech sa páči, hlasujeme. Ešte sa chcem 

spýtať, Renáta Ozimová, s tými peniazmi rátame v tomto rozpočte, 

či až budúcoročnom? Budúcoročnom. Dobre, ďakujem. Áno, budúci rok 

je zlý.  

U z n e s e n i e číslo 190/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice).    

 

ZA: 35, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3 poslanci.  

Uznesenie k bodu číslo 4. a) sme schválili. Ďakujem veľmi pekne aj 

Tomášovi Balážovi. 

 

 

5. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčianske-
ho samosprávneho kraja č. 7/2023, ktorým sa mení a dopĺňa   

Všeobecne záväzné nariadenie Trenčianskeho samosprávneho kraja 

číslo 1/2022 o poskytovaní sociálnych služieb v zariadeniach 

sociálnych služieb zriadených Trenčianskym samosprávnym krajom, 

určení sumy úhrady za sociálne služby, spôsob ich určenia 

a platenia. 

   Predkladala: PhDr. Elena Nekorancová - vedúca Odd. soc. pomoci 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k bodu číslo 5. a to je Návrh na schválenie všeobecne 

..., teraz bude viacero bodov, ktoré sa budú týkať všeobecne    

záväzných nariadení, čiže zvyšovania poplatkov, či už pre platite-

ľov sociálnych služieb, resp. internáty, ktoré pôjdu tiež vyššie 

poplatky za internáty, za jazykovú školu, ale aj za školské jedál-

ne z objektívnych príčin, či už išli mzdy hore. Vy, čo ste staros-
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tovia a primátori, to poznáte, čiže musíme nejak im do toho pre-

mietnuť navyšovanie miezd, ale aj cien energií. Takže prvé VZN-ko 

sa týka sociálnych služieb, nech sa páči, pani Nekorancová, máte 

slovo. 

PhDr. Elena Nekorancová  

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Vážený pán predseda, pani podpred-

sedníčka, páni podpredsedovia, vážené poslankyne, poslanci, ko-

legyne, kolegovia. Dovoľte, aby som uviedla Návrh na schválenie 

Všeobecne záväzného nariadenia 7/2023, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie TSK číslo 1/2022 o poskytovaní so-

ciálnych služieb v zariadeniach sociálnych služieb zriadených 

Trenčianskym samosprávnym krajom, určení sumy úhrady za sociálne 

služby, spôsob ich určenia a platenia. TSK je zriaďovateľom 24 za-

riadení sociálnych služieb a pri určení výšky novej úhrady za po-

skytované sociálne služby bola zohľadnená mimoriadna valorizácia 

všetkých dôchodkov v júli 2023 o 10,6 %. Pri tejto výške úhrady   

za poskytované sociálne služby boli brané do úvahy aj priemerné 

príjmy samotných prijímateľov sociálnej služby tak, aby sa zame-

dzilo rastu pohľadávok, ktorých výška k 30. 6. predstavovala sumu 

takmer 2,5 milióna EUR. V priemere na jedného prijímateľa ide     

o sumu vo výške 1.168,- EUR. V zmysle čl. 17 aktuálne platného 

Všeobecne záväzného nariadenia Trenčiansky samosprávny kraj môže 

zmeniť výšku sumy úhrady za jednotlivé druhy sociálnych služieb, 

ak dôjde k navýšeniu ekonomicky oprávnených nákladov v kalendárnom 

roku a ich rozdiel oproti ekonomicky oprávneným nákladom za po-

sledný účtovne uzatvorený rok podľa toho VZN-ka predstavuje sumu 

minimálne 70 EUR. Preto sme predložili vlastne aj návrh na schvá-

lenie zvýšenia úhrad v zariadeniach sociálnych služieb (ZSS), kde 

sme ako dôvod uviedli aj to, že k 1. 7. bola mimoriadna valorizá-

cia dôchodkov a bolo potrebné pristúpiť k zmene úhrady hlavne z 

dôvodu výšky nárastu cien jednotlivých surovín, potravín, rast 

energií, tak isto cien tovarov a služieb a v neposlednom rade vý-

davky v ZSS výrazne ovplyvnila aj valorizácia miezd zamestnancov 

ZSS, ktorá predstavovala od januára 2023 výšku 7% a od októbra 

2023 výšku 10%. Vzhľadom k opisovaným skutočnostiam TSK teda pre-

hodnotil a pristúpil k úprave výšky úhrady za poskytované sociálne 

služby a predkladá Zastupiteľstvu TSK na schválenie s účinnosťou 

od 1. januára 2024 všeobecne záväzné nariadenie 7/2023, ktorým sa 

mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie číslo 1/2022 o poskyto-

vaní sociálnych služieb v zariadeniach zriadených TSK. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem pekne za uvedenie tohto bodu. Ja by som len zopakoval, že 

v tých troch službách, ktoré poskytujeme, takže Domov sociálnych 

služieb sa ide z 11,80 na 13,05 EUR na deň na klienta. Špecializo-

vané zariadenie, ktorých chceme mať teda najviac, o to je najväčší 

záujem, sa ide zo 14,50 na 16,10 EUR na deň za klienta, čiže navý-

šenie o 1,60 denne a zariadenie podporovaného bývania ZPB z 9,70 

na 10,70, čiže navýšenie o 1,- euro. Takže to je z mojej strany, 

nech sa páči, otváram diskusiu k tomuto bodu. Neviem, možno medzi 

tými VÚC sa pohybujeme, hádam nie sme úplne najdrahší. 
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PhDr. Elena Nekorancová  

My sa nachádzame niekde v prvej tretine, ale my stále pozeráme aj 

na to, akých máme klientov a aby teda mali aj na úhrady, pretože 

nechceme robiť len čísla pre čísla. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Vynikajúce, 8 krajov, čiže nachádzame sa v prvej tretine, aby ste 

vedeli teda. Nech sa páči, do diskusie ešte niekto? Pani podpred-

sedníčka Porubcová, nech sa páči. 

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK) 

Ďakujem veľmi pekne za slovo, dobrý deň. Vážený pán predseda,   

vážení kolegovia, ja potrebujem, považujem za nutné povedať v tej-

to chvíli, že jedna vec je, že sme teda teraz trošku zdvihli, ale 

iba preto, že je to nevyhnutné a naozaj o sumu, ktorá je únosná, 

ale kvalita našich služieb, tá nie je v prvej tretine, tá je naj-

vyššia, jedna z najvyšších kvalít v starostlivosti o týchto našich 

klientov. A ja chcem, aby to zaznelo, aby občania nepočuli iba tú 

jednu stránku veci, ale aj tú druhú, čo za tie peniaze dostanú.   

A dostanú za ne naozaj kvalitnú odbornú špičkovú starostlivosť       

a to je nemenej dôležité ako to, koľko za to platia, naopak, mys-

lím si, že to je ešte dôležitejšie a za toto celé, že to takto 

funguje, patrí naozaj vďaka tomu odboru a priamo aj musím to tak 

povedať, aj pani Nekorancovej, lebo je to celé riadené veľmi kva-

litne a potom aj tí ľudia sa cítia morálne ohodnotení, docenení    

a to je veľmi dôležité. Čiže spokojní zamestnanci v rámci možnos-

tí, ale mali by byť spokojní klienti, lebo tá starostlivosť je 

špičková. Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne. A ja len doplním ešte pani podpredsedníčku, 

že tento rok všetkých 24 zariadení sociálnych služieb bolo certi-

fikovaných ISO normou 9001, ISO normou kvality, tak ja pevne    

verím, že aj toto je nejaký ten príklad toho, že naozaj tie ZSS  

vykonávajú tie svoje služby kvalitne a že to bude aj do budúcna 

znamenať aj tá recertifikácia, ďalšie zvyšovanie kvality týchto 

služieb. My sme teda aj vyčlenili nejaké finančné prostriedky     

na odmeny pre týchto zamestnancov, aby dostali aj takéto finančné 

ocenenie za ten druhý polrok 2023. Takže nech sa páči, ešte prosím 

vás, niekto do diskusie? Naozaj, keď to spočítate, tak tie navýše-

nia boli pri tých 3 sociálnych službách od eura až do 1,60, takže 

to vychádza okolo 30-45 EUR za mesiac na toho klienta navyše.    

Samozrejme, tam tie zákonné finančné prostriedky si musí nechať, 

do toho nemôžeme ísť, do toho životného minima, atď., atď., takže 

sa to navyšuje z toho, alebo zaplatí sa to z toho, čo dostali      

navýšené vlastne dôchodky. Tento rok boli 2x navyšované tie     

dôchodky. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a bu-

deme hlasovať o návrhu VZN pri poskytovaní sociálnych služieb     

v ZSS zriadených TSK. Nech sa páči, budeme hlasovať o návrhu    

pod bodom číslo 5.. Nech sa páči, hlasujme.  

 

U z n e s e n i e číslo 191/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 
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ZA: 36 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2.  

Uznesenie k bodu číslo 5. sme schválili a schválili sme teda všeo-

becne záväzné nariadenie číslo 7/2023. Bolo to teda viac ako 27 

poslancov, kedy je teda potrebná 3/5-nová väčšina hlasov. Ďakujem 

veľmi pekne za schválenie tohto všeobecne záväzného nariadenia. 

Ďakujem aj pani Nekorancovej. 

 

 

6. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčianske-
ho samosprávneho kraja číslo 8/2023 o poskytovaní grantov     

na podporu environmentálnych projektov a programov environmen-

tálnej výchovy, vzdelávania a osvety na území Trenčianskeho  

samosprávneho kraja. 

Predkladala: Ing. Martina Lamačková–vedúca Odboru reg. rozvoja 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Poprosím o predloženie ďalšieho všeobecne záväzného nariadenia. 

Tieto sa budú týkať dotačných schém, ktoré máme a konkrétne v bode 

číslo 6. je to Návrh na schválenie VZN číslo 8/2023 o poskytovaní 

grantov na podporu environmentálnych projektov a programu environ-

mentálnej výchovy, vzdelávania a osvety na území Trenčianskeho sa-

mosprávneho kraja. Predkladá Martina Lamačková, vedúca Odboru re-

gionálneho rozvoja. Tak Martina, ak by si v krátkosti len v odráž-

kach povedala, že aké zmeny sú tam, prípadne ešte aj výšku finanč-

ných prostriedkov, ktorú máme schválenú, alebo ktorú chceme schvá-

liť na rok 2024. Nech sa páči. 

Ing. Martina Lamačková 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážená pani 

podpredsedníčka, páni podpredsedovia, vážené panie poslankyne,   

páni poslanci. Predkladaný návrh Všeobecne záväzného nariadenia 

číslo 8/2023 TSK upravuje podmienky a postup poskytovania grantov 

na podporu environmentálnych projektov a programov environmentál-

nej výchovy, vzdelávania a osvety na území TSK v súlade so schvá-

lenou Koncepciou EVVO. Predkladaný návrh sa týka doplnenia typu 

oprávnených aktivít o novú oblasť podpory C, ktorou bude podporo-

vať TSK programy environmentálnej výchovy, vzdelávania a osvety 

priamo u ich poskytovateľov. Grant v oblasti podpory C môže byť 

poskytnutý subjektu, ktorého hlavným predmetom činnosti je envi-

ronmentálna výchova, vzdelávanie alebo osveta, sídlo a pôsobnosť 

má na území Trenčianskeho kraja, má verejne dostupnú ponuku týchto 

programov a musí preukázať kvalifikačné predpoklady pracovníkov 

environmentálneho vzdelávania, výchovy a osvety. O určení výšky 

grantu v tejto oblasti bude rozhodovať priamo počet osôb, ktoré 

absolvujú environmentálny vzdelávací program žiadateľa počas jed-

ného kalendárneho roka, pričom maximálna výška grantu na tento typ 

aktivity je 10.000 EUR za rok. Minimálny rozsah poskytovaného 

vzdelávania je 1000 osobohodín za rok a VZN určuje pevné sadzby  

za osobohodinu vzdelávania pre žiakov v sume 3,- EUR na hodinu    

a pre pedagógov a osvetových pracovníkov vo výške 4,- EUR na hodi-

nu. V predkladanom všeobecne záväznom nariadení sa zároveň bližšie 
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definuje použitie dotácie, doplnili sa základné pojmy, podmienky 

poskytnutia grantov a neoprávnené výdavky, pribudla podmienka, že 

oprávnený žiadateľ musí pôsobiť minimálne 2 roky pred podaním žia-

dosti o grant a pri projektoch v rámci oblasti podpory Priame   

aktivity je prijímateľ povinný zabezpečiť udržateľnosť výstupov  

po dobu 5 rokov od ukončenia projektu. Zároveň sa navýšila maxi-

málna výška grantu na 1 projekt pre oblasť podpory AAB z 2.000,-   

na 2.500,- EUR. Návrh rozpočtu TSK na roky 2024-2026 obsahuje   

financie pre grantový systém Zelené oči vo výške 150.000,- EUR,   

z toho 30.000,- EUR je určených na podporu aktivity C, teda envi-

ronmentálneho vzdelávania. Všeobecne záväzné nariadenie číslo 

8/2023 v celom rozsahu nahradí aktuálne platné VZN, podľa ktorého 

sa granty poskytujú, teda VZN číslo 39/2021. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Kým sa teda 

niekto prihlási, dovoľte mi ešte dodať k tomu nejakých pár viet. 

Viete, že máme schválenú Environmentálnu koncepciu výchovy, vzde-

lávanie a osvety v TSK a jedna z tých úloh sa týka vlastne podpory 

environmentálnej výchovy, vzdelávania, osvety a vlastne tie tzv. 

eko centrá, ktoré tu v Trenčianskom kraji majú byť, a s ktorými 

máme spolupracovať. My sme nechceli od začiatku, aby to boli naše 

eko centrá rozmiestnené po celom kraji, ale skôr chceme osloviť 

tie rôzne občianske združenia, neziskové organizácie a chcem dopo-

ručiť jednu takú, to je občianske združenie v Moravskom Lieskovom, 

Sýpka sa volá, to je naozaj veľmi, treba sa tam ísť pozrieť a mô-

žeme zorganizovať aj taký výjazd budúci rok, keď už bude krajšie 

počasie. Je to tam naozaj nádherné. A preto rozširujeme aj túto 

grantovú schému Zelené oči práve o financovanie týchto rôznych   

občianskych združení, ktoré sa môžu potom prihlásiť, ktoré teda 

vzdelávajú. A preto sme tam dali do toho VZN-ka aj tie platby, tie 

3,- EUR za hodinu, resp. 4,- EUR na túto lektorskú činnosť, aby 

sme vedeli potom vyúčtovať vlastne týmto združeniam, ktoré robia 

túto environmentálnu výchovu, osvetu a vzdelávanie v rámci kraja, 

aby vedeli vyúčtovať potom tú dotáciu, ktorú dostanú. Takže ten 

rozpočet sa zvýšil, viete že to bývalo okolo 80.000,- EUR na ten 

projekt Zelených očí a teraz budúci rok je to 150.000,-, aj v tom-

to rozpočte je vlastne aj podpora týchto rôznych občianskych zdru-

žení, neziskových organizácií, ktoré pôsobia práve v tomto envi-

ronmentálnom vzdelávaní osvete a výchove tu v Trenčianskom kraji. 

Tak toľko asi na úvod, ak teda nikto sa nehlási, tak budeme hlaso-

vať o návrhu uznesenia tak, ako je uvedené pod týmto všeobecne  

záväzným nariadením. To je bod číslo 6.. Nech sa páči, hlasujme. 

Ešte, Martina, tuto sa podávajú tie žiadosti cez elektronický sys-

tém, hej? Čiže to je tiež zjednodušené. Máme v tom väčší poriadok 

a je to jednoduchšie aj pre tých žiadateľov podať si žiadosť      

o túto dotáciu, pretože to je cez elektronický systém. 

 

U z n e s e n i e číslo 192/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 
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ZA: 36 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2.  

Uznesenie k bodu číslo 6. sme schválili a tým sme schválili aj 

úplne nové Všeobecne záväzné nariadenie číslo 8 o poskytovaní 

grantov na podporu environmentálnych projektov na území TSK. Ďaku-

jem Martine Lamačkovej. 

 

 

7. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčianske-
ho samosprávneho kraja č. 9/2023, ktorým sa mení VZN TSK č. 

11/2018 o poskytovaní účelových finančných prostriedkov z roz-

počtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na podporu tematického 

zážitkového vzdelávania a kultúry v znení VZN TSK č. 27/2020. 

Predkladal: Ing. Richard Hančin,PhD.–vedúci Odb.škol. a kult. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k bodu číslo 7. Teraz idú školské všeobecne záväzné na-

riadenia, dve, takže poprosím Richarda Hančina, aby uviedol návrh 

na schválenie VZN-ka číslo 9/2023, ktorým sa mení VZN-ko číslo 

11/2018 o poskytovaní účelových finančných prostriedkov z rozpočtu 

TSK na podporu tematického zážitkového vzdelávania a kultúry      

v znení VZN číslo 27/2020. Takže nech sa páči, Richard, len tie 

základné zmeny, ak by si mohol teda v krátkosti spomenúť. 

Ing. Richard Hančin, PhD. 

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážená pani podpred-

sedníčka, vážení páni podpredsedovia, vážené poslankyne, poslanci, 

milé kolegyne, kolegovia, hostia. Dovoľte, aby som predložil návrh 

VZN, ktoré spomenul pán predseda. V podstate na požiadavku aj vás 

poslancov meníme toto VZN-ko, navyšujeme poplatky, teda príspevok 

na tematicko-zážitkové vzdelávanie, teda na exkurzie. Tieto exkur-

zie si môžu žiaci, teda škola vybrať 2x, a 1x sa môžu zúčastniť 

kultúrneho podujatia. Takže zvyšujeme tieto príspevky v podstate  

o 100,- EUR na exkurzie a o 100,- EUR na kultúrne podujatia.      

V rozpočte je to narozpočtované na budúci rok a v celkovej výške  

v podstate každá škola si môže čerpať 2.000,- EUR a na rok. Takže 

toto je asi to VZN-ko v krátkosti. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne. Ten objem finančný ostáva na budúci rok     

do rozpočtu. 

Ing. Richard Hančin, PhD. 

Áno, ten objem ostáva. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

To je koľko?  

Ing. Richard Hančin, PhD. 

100.000,- EUR. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

100.000,-. To je dosť. 

Ing. Richard Hančin, PhD. 

Nie všetky školy sa do toho zapájajú, ale zapájajú sa aj naše.  

Minulý rok sa zapojilo 28 škôl, teda predminulý v prvom kole,     
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a v druhom kole 19 škôl, tak zapájajú sa do toho v podstate aj 

súkromné, cirkevné školy, ale len 3. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Minuli sme tento rok všetky tie finančné prostriedky, či nie? Nie, 

že? Dobre, ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu, pán podpredseda 

Božik a potom pani podpredsedníčka Porubcová. 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. (podpredseda TSK) 

Vážený pán predseda, pani podpredsedníčka, páni podpredsedovia, 

dámy a páni, kolegyne, kolegovia. Ja sa chcem poďakovať za predlo-

ženie tohto návrhu o to viacej, že sme diskutovali o tej úprave  

toho VZN-ka na našej komisii. Je to téma, ktorá je dosť aktuálna 

aj preto, lebo my podobným spôsobom v meste podporujeme základné 

školy, aj naše stredné školy finančnou čiastkou. Je to možno aj 

trošku inšpirácia pre kolegov preto, lebo u nás je o to aj na zá-

kladných školách a na stredných školách veľký záujem. Máme dokonca 

vytypované tematiky, ktorým sa venujeme z hľadiska histórie,      

z hľadiska vedecko-technických parkov, prírodovedných parkov      

a pod.. Tá doba je zložitá a ťažká, nie každé dieťa si môže dovo-

liť cestovať, ale ja som rád, že práve týmto spôsobom o veľa    

veciach sa deti môžu dozvedieť priamo na tvare miesta. Ako príkla-

dy chcem uviesť Múzeum holokaustu v Seredi, Osvienčim, Múzeum SNP, 

prípadne u nás na základnej škole je to ešte aj Uhrovec z titulu 

Ľudovíta Štúra, Alexandra Dubčeka, potom u nás tematika je ešte 

Zlín a Otrokovice ako Baťove mestá, a mohol by som pokračovať    

ďalej, CERN vo Švajčiarsku, Vedecko-technické parky v Košiciach, 

Ostrave, špeciálne také Popularizačné centrum pre fyziku vedie môj 

dobrý priateľ Jožko Beňuška v Martine, ktorý je európskym učiteľom 

fyziky stredných škôl pre rok 2017. Je to fakt špička vo fyzike    

v rámci Európy. Je z Partizánskeho teda pôvodom, potom sa dru-

hýkrát oženil do Martina, už pôsobí tam. Ale to chcem zdôrazniť, 

že toto je práve cesta, kde dokážeme deti zaujať a teda žiakov a 

študentov. A teda ja mám spätné väzby z nášho regiónu a z nášho 

okresu len a len pozitívne. Chcem sa za to poďakovať, že sa tomuto 

venujeme a ja som tam v prvom bode nevystúpil a chcem teda veľmi 

pekne poďakovať, keďže Sýpku poznám, aj protagonistov Sýpky, aj 

celá tá aktivita, ktorá tu je vo väzbe na environmentálnu výchovu 

a to aj preto, že žiadatelia môžu byť a využívajú to aj základné 

školy u nás. My teda u nás púšťame teraz Včely v meste, kupujem 2 

úle, 4 rodiny pre 2 základné školy aj so včelármi. Tých nekupujem, 

tí sa hlásia sami ako dobrovoľníci, ale je pravdou, že či už je to 

lesná pedagogika v Antonstále. Ty pán predseda, vieš, kto to má    

na starosti, aké to je pekné miesto a pre nás v hornej Nitre je 

ten Antonstál skutočne taký trošku exotický, lebo je to druhá 

strana kraja a deti základných škôl, dokonca materské školy tam   

od nás robia školy v prírode. Ja sa chcem poďakovať za to, že náš 

kraj je takýto aktívny, sa týmto témam venuje, že máme grantové 

schémy, ktorými to podporujeme, lebo tá politika, ktorú si začal, 

pán predseda, je, pokiaľ ide o Zelenú župu, veľmi dobrá, je mimo-

riadne proaktívna, ani sa nečudujem v tom, že potom Trenčianska 

župa získava popredné miesta v nezávislých hodnoteniach. Iba by 
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som chcel, aby sme v tomto trende pokračovali a prečo to hovorím, 

preto, lebo pri bode Rozpočet s tým vystúpim. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne. Áno, získali sme aj prví Zelenú prezidentskú 

pečať prednedávnom, naša Stredná priemyselná škola Emila Belluša, 

ako prví na Slovensku. Pani podpredsedníčka, nech sa páči. 

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK) 

Tak viete, hovoriť po Jožkovi, to je ako bežať s Boltom preteky.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Môžeš zopakovať, chválil nás, môžme zopakovať. 

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK) 

Nie, nie. Ja chcem povedať to, že nesporne nemenej dôležitou alebo 

by som povedala, rovnako dôležitou úlohou škôl je vychovávať, nie-

len vzdelávať. To by nestačilo, aby od nás deti odišli a vedeli 

integrály a derivácie, ale neboli z nich slušní ľudia. A táto 

grantová schéma je vynikajúca. Ja sa chcem naozaj za toto poďako-

vať, lebo sú deti, ktoré rodičia z naozaj ekonomických dôvodov   

za 4 roky nemôžu pustiť na žiadnu exkurziu, ani na jednu, lebo 

jednoducho na to nemajú peniaze. Ale toto je jedna z mála, možno 

jediná, na ktorú vieme ísť tak, že ich to nestojí takmer nič, ale 

zase do života im to dá nesmierne veľa. Takže veľmi sa teším, že  

v čase, kedy všetci škrtajú, lebo tá ekonomická kondícia krajiny, 

kraja, mesta, dediny, rodiny, je prah biedna, ale my sme neškrtali 

v dotáciách a v týchto programoch a to je veľmi dôležité, lebo   

život nemôže zastať. A som veľmi rada, že to reflektujeme. Táto 

kapitola pre mňa ako pre školáčku je veľmi, veľmi dôležitá, preto-

že to využívame a ja sa tomu veľmi teším. Takže chcem sa za učite-

ľov, ale prioritne za žiakov a za tú budúcnosť, ktorú oni predsta-

vujú, poďakovať, že to existuje. Ďakujem. Je to skvelá vec. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem, pani podpredsedníčka, veľmi pekne, za vystúpenie. Prosím 

vás, ešte niekto do diskusie? Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť 

sa do diskusie a budeme, panie poslankyne, páni poslanci, hlasovať 

o návrhu uznesenia pod bodom číslo 7.. Nech sa páči, hlasujeme.  

Ja len popritom hlasovaní teda by som vás chcel aj vyzvať všet-

kých, že ak poznáte nejaké podobné občianske združenia, neziskové 

organizácie, ktoré majú čo povedať do vzdelávania, environmentál-

nej výchovy, atď., osvety, tak kľudne ich môžete odporučiť. My má-

me niečo zmapované u Martiny Lamačkovej, u pani Molnárovej, čo, 

kde tu funguje v Trenčianskom kraji a tá Sýpka by mohla byť takým 

vzorom.  

 

U z n e s e n i e číslo 193/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

Takže ZA: 35 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVAL: 1. 

Uznesenie k bodu číslo 7. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne.  

Takže potom, ak budete mať nejaké tipy, tak potom nahlásiť treba 

pani Molnárovej, ktorá je vedúca oddelenia, a ktorá má na starosti 

aj tieto zelené veci. 
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8. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčianske-

ho samosprávneho kraja č. 10/2023, ktorým sa mení VZN TSK č. 

42/2022 o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových 

škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Tren-

čianskeho samosprávneho kraja v znení VZN TSK č. 2/2022. 

Predkladal: Ing. Richard Hančin, PhD. – vedúci Odb. škol. a kult. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k bodu číslo 8. a to je Návrh na schválenie VZN číslo 

10/2023, ktorým sa mení VZN o financovaní základných umeleckých 

škôl, jazykových škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej   

pôsobnosti TSK. Richard, máte slovo, nech sa páči. 

Ing. Richard Hančin, PhD. 

Ďakujem pekne. Dovoľte, aby som predložil tento návrh na schvále-

nie tohto VZN 10/2023 o financovaní základných škôl, jazykových 

škôl a školských zariadení. Vojnový konflikt alebo vojenský kon-

flikt priniesol so sebou začiatkom tohto roka vysokú infláciu     

v dôsledku rastúcich cien tovarov a služieb, najmä energií. V sú-

vislosti s nárastom cien energií a zámerom TSK navýšiť mzdy peda-

gogických a nepedagogických zamestnancov školských zariadení,    

jazykovej školy je potrebné upraviť výšku príspevkov poskytnutých 

subjektom v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK, ktoré sú špecifikované 

v prílohe predkladaného všeobecne záväzného nariadenia. Zvýšenie 

miezd zamestnancom školských zariadení a jazykovej školy o 5%, 

ktoré budú použité na osobné príplatky najmä a pokrytie nárastu 

cien energií o 10%. Ešte podotýkam, že minule sme tak isto zvyšo-

vali toto VZN-ko, ale tam hoci energie sme zvyšovali o 30% a teraz 

po vyúčtovaní to potrebujeme dorovnať o 10%, teda pre školské   

zariadenia, jazykovú školu, je premietnuté do normatívu za hlavné 

a doplnkové jedlá vydané v zariadeniach školského stravovania     

a normatívu na žiaka, resp. poslucháča školského internátu a jazy-

kovej školy. Na základe uvedeného predkladáme Zastupiteľstvu TSK 

návrh na schválenie tohto VZN. My sme si robili porovnania v jed-

notlivých krajoch, takže tam naozaj, čo sa týka zariadenia škol-

ského stravovania, ideme teda na sumu 2,53. Predtým sme mali 2,4  

a v podstate máme skoro najvyššie financovanie. Bratislavský kraj 

a Nitriansky kraj majú 2,43. Čo sa týka výdajných školských zaria-

dení, tam máme trošku nižšie nastavený ten normatív, ale tam každý 

kraj to má trošku ináč nastavené, či je to mimo mesta alebo v rám-

ci mesta, čo sa týka školského internátu, máme vyšší poplatok ako 

v iných krajoch a jazykovú školu tak isto. Takže to je asi v po-

rovnaní ostatných samosprávnych krajov. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne. Čiže toto sú vlastne čiastky, ktorými pri-

spieva TSK, tak? 

Ing. Richard Hančin, PhD. 

Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Nie žiaci, hej, študenti, čiže toto sme museli k tomuto tiež pri-

stúpiť, že dáme viac finančných prostriedkov z rozpočtu Trenčian-
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skej župy práve na financovanie týchto originálnych kompetencií,   

a to už z dôvodu teda ako bolo spomínané, jednak tých energií, 

zvyšovania energií, zvyšovania platov a ďalších vecí na vstupoch, 

ktoré išli hore a museli sme teda dofinancovať a chceme dofinanco-

vať budúci rok vlastne tieto originálne kompetencie, čo sa týka 

školského stravovania, teda školských jedální, internátov a jazy-

kovej školy. O jazykovej škole chcem povedať, že ten najnižší po-

čet záujemcov bol v roku 2018, Richard? 

Ing. Richard Hančin, PhD. 

Áno.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

A teraz nám to vlastne, alebo 2021, 2022, 

Ing. Richard Hančin, PhD. 

Tesne pred Covidom. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Teraz nám to vlastne celé stúpa, počet záujemcov nám stúpa, tak ja 

som rád, že sme sa odrazili od tej nuly a že ten počet týchto záu-

jemcov o vzdelávanie na jazykovej škole nám, v škole stúpa. Ešte 

niečo k tomu? 

Ing. Richard Hančin, PhD. 

Nie. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem, otváram diskusiu k bodu číslo 8.. Ak nikto, ešte nehlasu-

jeme, som nekázal hlasovať. Uzatváram diskusiu k bodu číslo 8.     

a teda nech sa páči, teraz budeme hlasovať.  

 

U z n e s e n i e číslo 194/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

ZA: 36 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Uznesenie k bodu číslo 8. a všeobecne záväzné nariadenie číslo 

10/2023 sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

 

9. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčianske-
ho samosprávneho kraja číslo 11/2023 – Participatívny - komu-

nitný rozpočet. 

Predkladala: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného 

  

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Teraz budú 2 všeobecne záväzné nariadenia, ktoré sa týkajú jednak 

participatívneho komunitného rozpočtu a všeobecne záväzného naria-

denia o poskytovaní dotácií z rozpočtu TSK. Obidva body uvedie   

pani Ozimová, vedúca Finančného odboru. Takže nech sa páči, uviesť 

zmenu všeobecne záväzného nariadenia k participatívnemu komunitné-

mu rozpočtu. Nech sa páči. 

Ing. Renáta Ozimová 

Ďakujem za slovo. Vážený pán predseda, vážená pani podpredsedníč-

ka, vážení páni podpredsedovia, vážené panie poslankyne, páni pos-
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lanci, milí hostia, kolegyne, kolegovia. Dovoľujem si vám predlo-

žiť Návrh Všeobecne záväzného nariadenia (VZN) TSK číslo 11/2023, 

Participatívny - komunitný rozpočet (PaKR). Predkladaným návrhom 

VZN sa upravujú podmienky a postup poskytovania finančných     

prostriedkov v rámci PaKR. Jedná sa o zmeny, ktoré so sebou pri-

niesla prax a snaha TSK zjednodušiť a zefektívniť proces poskyto-

vania finančných prostriedkov v rámci PaKR. Jedná sa hlavne o tie-

to zmeny: - návrh projektu z PaKR sa bude podávať na základe výzvy 

zverejnenej na webovom sídle TSK, oprávnení navrhovatelia budú 

môcť podávať projekt a taktiež aj vyúčtovanie elektronicky,    

prostredníctvom stránky PaKR Hlas občanov spolu so všetkými povin-

nými prílohami, nakoľko doteraz platné VZN toto neumožňovalo, 

všetko muselo byť v rámci písomnej komunikácie. Zužuje sa rozsah 

oblastí, v ktorých môžu navrhovatelia svoje návrhy projektov rea-

lizovať, konkrétne v rámci PaKR nebude možné podporiť projekty   

týkajúce sa oblasti životného prostredia. Toto bol teda podnet    

od poslancov v rámci tých verejných zvažovaní, nakoľko na to máme 

grantovú schému Zelené oči. Obmedzuje sa taktiež podať žiadosť     

o finančné prostriedky na ten istý projekt z viacerých dotačných 

schém a taktiež sme doplnili oprávnené výdavky, ale aj neoprávnené 

výdavky, ktoré sú v rámci projektov, nakoľko dochádzalo niekedy   

k takému rozporu so žiadateľmi. Taktiež navrhujeme znížiť počet 

členov v Rade pre PaKR, nakoľko potom ešte všetci poslanci zasadá-

te a schádzate na verejnom zvažovaní, takže aby sme vám aj trošku 

ušetrili čas. Takže v rámci tej rady bude v rade jeden zamestnanec 

Úradu TSK, jeden poslanec za príslušný okres a jeden externý hod-

notiteľ. Títo budú mať na starosti pozrieť, či projekt spĺňa     

po tej formálnej stránke všetky náležitosti, až následne pôjde    

do verejného zvažovania, kde ste prítomní všetci poslanci za daný 

okres. Taktiež navrhujeme predĺžiť dátum na zverejnenie vyhodnote-

nia projektov do 31. 1. nasledujúceho kalendárneho roka. Ďakujem 

za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Vy ste to   

odkonzultovali s poslancami?  

Ing. Renáta Ozimová 

Na jednotlivých komisiách a taktiež bol zverejnený materiál,    

neprišli žiadne pripomienky. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlaso-

vať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 9.. Nech sa páči, panie  

poslankyne, páni poslanci. Je to opätovne všeobecne záväzné naria-

denie, takže je potrebná účasť 27 poslancov. Nech sa páči, aby 

hlasovali za. Čo som niečo zlé povedal? Aha.  

 

U z n e s e n i e číslo 195/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

ZA: 35 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVAL: 1 poslanec.  
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Uznesenie k bodu číslo 9. sme schválili a tým sme schválili VZN  

číslo 11 k participatívnemu a komunitnému rozpočtu.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ešte Renátka, koľko máme vyčlenených finančných prostriedkov      

na budúci rok? 

Ing. Renáta Ozimová 

200.000,-.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

200.000,-. Nech sa páči, uviesť ďalší bod.  

 

 

10. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčianske-
ho samosprávneho kraja číslo 12/2023 o poskytovaní dotácií 

z rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

Predkladala: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

A to je bod číslo 10. Návrh na schválenie VZN číslo 12/2023       

o poskytovaní dotácií z rozpočtu TSK. Nech sa páči. 

Ing. Renáta Ozimová 

Ďakujem opätovne za slovo. Dovoľujem si vám predložiť ešte Návrh 

VZN TSK číslo 12/2023 o poskytovaní dotácií z rozpočtu TSK. Tak-

tiež ho predkladáme z dôvodu v snahe zjednodušiť a zefektívniť 

proces poskytovania dotácií a samozrejme zmeny, ktoré priniesla   

so sebou prax. Jedná sa o tieto zmeny - tou najhlavnejšou zmenou 

je, že vlastne budeme taktiež ako aj v rámci PaKR podávať žiadosti 

aj vyúčtovanie a všetky náležitosti elektronicky prostredníctvom 

dotácie TSK e-grant. Doplnili sme tam podmienku, že žiadateľ musí 

vykonávať svoju činnosť, či už občianske združenie, nezisková   

organizácia, viac ako 1 rok. Obmedzili sme možnosť podávať žiados-

ti s.r.o.-čkám a akciovkám, nakoľko tieto sú ziskové. Takže aby čo 

najviac dotácií mohlo smerovať do obcí, miest, občianskych združe-

ní, neziskových organizácií. Taktiež vzhľadom na to, že na budúci 

rok máme v návrhu rozpočtu vyčlenených 500.000,- EUR, tak sme pre-

dĺžili termín na rozhodnutie až do 15. mája, aby sme stihli vlast-

ne prejsť všetky žiadosti, lebo očakávame veľký počet žiadostí. 

Taktiež ako aj v predchádzajúcom VZN-ku bola doplnená charakteris-

tika výdavkov, taktiež je tu doplnená povinnosť, alebo že je možné 

žiadať na jednu akciu len v rámci jednej dotačnej schémy, boli tam 

doplnené kritériá v rámci hodnotenia, doplnený vlastne prínos pre 

TSK, pre obyvateľov TSK. Je tam doplnená doba udržateľnosti, aby 

to boli, aby žiadali o projekty také organizácie, ktoré usporiada-

vajú akcie pravidelne, alebo sa zapájajú do verejného života tak, 

ako sú DHZ-ky, alebo rôzne tie kultúrne organizácie, ktoré máme   

v našom kraji. Taktiež sme doplnili zánik nároku na dotáciu, ak 

žiadateľ nepodpíše do 30 dní zmluvu, odkedy my mu ju zašleme,  

pretože sa stalo, že sme poslali v máji zmluvu a je december a eš-

te nemáme nejaké zmluvy podpísané, takže aby sme si toto ošetrili, 

je koniec roka. A predĺžili sme termín na vyúčtovanie, mali s tým 

žiadatelia problém, tak sme sa im snažili vyjsť v ústrety a tak-
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tiež boli doplnené akceptovateľné náklady. To je v krátkosti všet-

ko. Toto VZN bolo taktiež prerokované vo všetkých komisiách,     

na Rade predsedov, aj zverejnené na úradnej tabuli TSK. Do dnešné-

ho dňa neprišli žiadne pripomienky. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu, nech sa páči, 

k bodu číslo 10.. Ja sa chcem spýtať, tie dotačné schémy, ktoré 

máme, zatiaľ som ich narátal, teda 950.000,-. Elektronicky teda sa 

dá prihlásiť cez PaKR, podať žiadosť... 

Ing. Renáta Ozimová 

Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

... cez dotačnú schému, cez Zelené oči sa dá.  

Ing. Renáta Ozimová 

Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

To zážitkové vzdelávanie je tiež elektronické? 

Ing. Renáta Ozimová 

To nemajú elektronicky školáci zatiaľ ešte. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

No tak budúci rok očakávam, že aj toto bude, všetky dotačné gran-

tové schémy budú všetky elektronicky. 

Ing. Renáta Ozimová 

Aj Fond malých projektov, aj ten ide cez ten e-grant. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Dobre, ale Fond malých projektov je eurofondy, to je Interreg. 

Ing. Renáta Ozimová 

Áno, len všetci sme prešli na ten e-grant. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Dobre, tak potom poprosím aj Odbor školstva na budúci rok, aj to 

tematické, zážitkové vzdelávanie a kultúra by sa išlo takto elek-

tronicky, dobre? Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie 

a budeme hlasovať o návrhu uznesenia tak, ako je uvedené pod bodom 

číslo 10.. Nech sa páči, panie poslankyne, páni poslanci, hlasuje-

me. 

U z n e s e n i e číslo 196/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

ZA: 35 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVAL: 1.  

Uznesenie k bodu číslo 10. sme schválili a tým aj VZN-ko číslo 

12/2023 o poskytovaní dotácií z rozpočtu TSK. Ďakujem veľmi pekne 

Renáte Ozimovej. 

 

 

11. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčianske-
ho samosprávneho kraja č. 13/2023 o určovaní výšky úhrady ná-

kladov na štúdium v jazykovej škole. 

Predkladal: Ing. Richard Hančin, PhD. – vedúci Odb. škol. a kult. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

A poprosím pána Hančina, aby predložil ďalšie 2 VZN, jedno sa týka 

určovania výšky úhrady nákladov na štúdium v jazykovej škole a to 

druhé sa týka určovania výšky mesačného príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov spojených s ubytovaním v školskom internáte. Takže 

nech sa páči, pán Hančin, uviesť bod číslo 11. k VZN číslo 

13/2023. 

Ing. Richard Hančin, PhD. 

Ďakujem pekne za slovo. Dovoľte, aby som predložil Návrh na schvá-

lenie Všeobecne záväzného nariadenia 13/2023 o určovaní výšky 

úhrady nákladov na štúdium v jazykovej škole. Zákon č. 245/2008   

o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene doplnení niekto-

rých zákonov v znení neskorších predpisov § 53 ods. 6 a 7 upravuje 

povinnosť zriaďovateľa určiť jazykovej škole vo svojej zriaďova-

teľskej pôsobnosti úhradu, výšku úhrady nákladov na štúdium v ja-

zykovej škole a výšku zápisného. Predložené VZN určuje rozpätie 

výšky úhrady nákladov na štúdium v jazykovej škole na základe   

doručenej žiadosti pani riaditeľky Jazykovej školy v Trenčíne,    

v ktorej požiadala o zvýšenie školného, zápisného vzhľadom na to, 

že súčasná výška úhrady nezodpovedá aktuálnym finančným nárokom   

a podmienkam, ktoré súvisia s organizovaním jazykových kurzov. 

Takže na základe uvedeného predkladáme Zastupiteľstvu TSK návrh  

na zmenu VZN. Výška sa mení nasledovne: - v podstate pôvodná výška 

bola 150-200,- EUR, teraz sa zvyšuje pre deti 0-25 rokov, je tam 

rozpätie 200-300,- EUR a takisto ostatní nad 25 rokov bola pôvodne 

tá výška, to rozpätie 240-290,- EUR a teraz 290-390,- EUR. V po-

rovnaní s ostatnými krajmi, robili sme si zase nejaké porovnanie, 

takže Bratislavský kraj to má vyššie, len tam to majú viacej špe-

cifikované, tam to majú na hodiny, 2 až 4 hodiny, atď., a tak isto 

Prešovský kraj to má trošku vyššie. A tak isto zápisné sa mení    

z 10,- EUR na rozpätie 12-15,- EUR. Samozrejme, že pani riaditeľka 

nepôjde asi na tú maximálnu výšku, tá maximálna výška je potom 

možno na ďalšie roky. Čiže ona si to, ale tých 200,- EUR asi už 

nestačí. Takže ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem pekne za uvedenie tohto bodu. Ja len doplním ešte nielen  

v tomto VZN-ku, ale v tom ďalšom a ešte v nejakých ďalších sme mu-

seli meniť na základe pripomienky Krajskej prokuratúry, že to roz-

pätie my sme dali, dávame do VZN-ka len rozpätie tých nákladov, 

hej, a on si to upraví sám riaditeľ daného zariadenia, tej danej 

OVZP-čky. Takže to ešte som, potrebujem takto doplniť a dať vám 

vedieť, že sa tam potom zmenili tieto veci, áno. 

Ing. Richard Hančin, PhD. 

Zvýšili sme kompetenciu riaditeľom škôl. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Dobre, otváram diskusiu k tomuto bodu, to je bod číslo 11.. Ak  

nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať  

o návrhu uznesenia tak, ako je určené, stanovené pod bodom číslo 

11.. Nech sa páči, hlasujme.  

 

U z n e s e n i e číslo 197/2023 
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                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

ZA: 33 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3.  

Uznesenie k bodu číslo 11. a VZN číslo 13/2023 sme schválili.   

Ďakujem veľmi pekne.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ja len doplním, platí to nielen pre toto VZN-ko, ale aj pre to 

ďalšie, ktoré budeme schvaľovať, že od 1. januára 2025 je tam vlo-

žený automat a školné, zápisné, resp. potom poplatok za ubytovanie 

v školskom internáte sa bude automaticky valorizovať o kladnú mie-

ru inflácie menovým indexom spotrebiteľských cien v percentách. 

Čiže ďakujem veľmi pekne.  

 

 

12. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčianske-
ho samosprávneho kraja č. 14/2023 o určovaní výšky mesačného 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených s ubytovaním  

v školskom internáte. 

Predkladal: Ing. Richard Hančin, PhD. – vedúci Odb.škol.a kult. 

  

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k bodu číslo 12. a to je Všeobecne záväzné nariadenie 

číslo 14/2023 o určovaní výšky mesačného príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov spojených s ubytovaním v školskom internáte. Nech 

sa páči, Richard, máte slovo. 

Ing. Richard Hančin, PhD. 

Ďakujem pekne. Dovoľte, aby som predložil tento Návrh na schvále-

nie VZN 14/2023 o určovaní výšky mesačného príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov spojených s ubytovaním v školskom internáte. Zákon 

č. 245/2008, školský zákon, v znení neskorších predpisov určuje 

povinnosť zriaďovateľa určiť školským internátom vo svojej zriaďo-

vateľskej pôsobnosti, výšku mesačného príspevku na čiastočnú úhra-

du nákladov spojených s ubytovaním v školskom internáte. Predlože-

né VZN určuje rozpätie výšky mesačného príspevku, čo je zmena,   

teda sme sa rozhodli pre to rozpätie na čiastočnú úhradu  nákladov 

spojených s ubytovaním v školských internátoch stredných škôl     

v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK po zohľadní aktuálneho nárastu 

cien energií, ako aj podmienky jeho zníženia alebo odpustenia.   

Na základe uvedeného predkladám Zastupiteľstvu TSK na schválenie 

toto VZN. Robili sme si takisto porovnania, tie mesačné výšky prí-

spevkov v minulosti naozaj neboli vysoké, takže budeme musieť tam 

tie príspevky zvýšiť, v priemere je to nejakých minimálne o 6% až 

nejakých 20%. Takže každý riaditeľ si to potom upraví a to rozpä-

tie je 30-60 EUR. Ďakujem pekne.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne za uvedenie tohto posledného VZN-ka. Otváram 

diskusiu k bodu číslo 12., nech sa páči. Ak nikto, uzatváram mož-

nosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

tak, ako je uvedené pod bodom číslo 12., a ako sme spomínali, to 
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rozpätie sa určuje teda riaditeľom, štatutárom v rozmedzí od 30   

do 60,- EUR mesačne, ktoré bude potom automaticky valorizované    

na tie ďalšie roky od 1. januára 2025, podľa miery inflácie. Nech 

sa páči, hlasujme. 

U z n e s e n i e číslo 198/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

ZA: 32 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4.  

Konštatujem, že uznesenie k bodu číslo 12. a zároveň VZN-ko číslo 

14/2023 sme schválili. Ďakujeme pekne. To bolo posledné všeobecne 

záväzné nariadenie.   

 

 

13. Návrh na Zmenu Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja     

na roky 2023-2025 (2. zmena). 

Predkladala: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

A teraz prejdeme najskôr ešte k zmene rozpočtu na tento rok      

na roky 2023 - 2025. Je to jednoduchá zmena a súvisí vlastne      

s prijatím finančných prostriedkov z Plánu obnovy. Ako prvá nemoc-

nica na Slovensku sme dostali aj reálne finančné prostriedky     

na účet Nemocnice s poliklinikou v Bojniciach vo výške viac ako 

4.000.000 EUR a Renáta to potrebuje proste zaúčtovať, dať do roz-

počtu, aj vydať do rozpočtu, pretože z tých finančných prostried-

kov budú refundované. Výstavba ARO ... 

Ing. Renáta Ozimová 

OAIM. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

... bude refundované, takže len kvôli tomu musíme to prijať      

na účet a znova z účtu poslať potom nemocnici, asi toľko. To je 

všetko asi, nie? Dobre som to povedal? 

Ing. Renáta Ozimová 

Dobre ste to povedal, pán predseda, takže ja nemusím. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Dobre, však ty budeš hovoriť potom pri ďalšom bode. Takže otváram 

diskusiu k bodu číslo 13.. Ak nikto, tak uzatváram možnosť hlásiť 

sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu na zmenu rozpočtu TSK   

na roky 2023-2025. Je to, panie poslankyne, páni poslanci, druhá 

zmena, hej, tento rok a teda súvisí s tými 4 miliónmi, ktoré musí-

me dať na účet a potom aj vrátiť na účet, teda Nemocnice s poli-

klinikou v Bojniciach kvôli refundácii. Nech sa páči, hlasujme.  

Viete, že k zmene rozpočtu netreba stanovisko hlavného kontrolóra, 

to stanovisko hlavného kontrolóra bude k tomu rozpočtu na rok 

2024-2026.  
 

       U z n e s e n i e číslo 199/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 
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ZA: 33 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3.  

Uznesenie k bodu číslo 13. a druhú zmenu tohoročného rozpočtu, 

resp. rozpočtu na roky 2023-2025 Trenčianskeho samosprávneho kraja 

sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

  

14.  
a) Návrh Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 

   2024 – 2026. 

   Predkladá: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného 

  

b) Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Rozpočtu 

       Trenčianskeho samosprávneho kraja na rok 2024 – 2026.  

 Predkladá: Mgr. Daniela Pechová - vedúca Odd. kontroly  

              rozpočtových prostriedkov a všeobecnej kontroly ÚHK  

 

Písomný materiál k obidvom bodom je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k bodu číslo 14. a to už je samotný návrh rozpočtu TSK   

na roky 2024-2026. Predkladá Renáta Ozimová, vedúca finančného  

odboru a Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Rozpočtu TSK 

na roky 2024-2026 predloží v zastúpení hlavného kontrolóra pani 

Mgr. Daniela Pechová, vedúca Oddelenia kontroly rozpočtových pros-

triedkov a všeobecnej kontroly Útvaru hlavného kontrolóra. Takže 

Renáta, nech sa páči, máš slovo. 

Ing. Renáta Ozimová 

Ďakujem opätovne za slovo. Vážení prítomní, dovoľte, aby som vám 

predložila Návrh Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na ro-

ky 2024-2026. Nedá mi uviesť, že to zostavovanie tohto rozpočtu 

prebiehalo v zložitých ekonomických podmienkach, ale aj napriek 

týmto skutočnostiam pristúpil Trenčiansky samosprávny kraj k zos-

taveniu Návrhu Rozpočtu TSK na roky 2024-2026. Jeho cieľom je    

zabezpečiť výkon samosprávnych kompetencií vo všetkých oblastiach 

stanovených zákonom o samospráve vyšších územných celkov, v znení 

neskorších predpisov a naďalej pokračovať v konsolidácii verejných 

financií v zmysle pravidiel rozpočtovej zodpovednosti. V súlade  

so zákonom o rozpočtových pravidlách verejnej správy a územnej  

samosprávy je rozpočet zostavený ako 3-ročný. Rozpočet na rok 2024 

je záväzný, rozpočty príjmov a výdavkov na roky 2025 a 2026 nie sú 

záväzné, ale pričom všetky vyjadrujú zámery rozvoja územia a po-

trieb obyvateľstva. Návrh rozpočtu na roky 2024-2026 je zostavený 

ako vyrovnaný. Bežný rozpočet roku 2024 tvorí prebytok v celkovom 

objeme 5.830.000 EUR, Kapitálový rozpočet tvorí schodok v celkovom 

objeme 18.785.000,- EUR. Finančné operácie sú svojím objemom 

12.955.000,- EUR prebytkové a spolu s prebytkom bežného rozpočtu 

vykrývajú schodok kapitálového rozpočtu. Bežné príjmy rozpočtujeme 

v objeme takmer 199.673.000,- EUR. Rozhodujúcim zdrojom financova-

nia potrieb regiónu je daň z príjmov fyzických osôb. Nakoľko v 

čase zostavenia rozpočtu ešte nebola známa novembrová prognóza, 

tak sme vychádzali z júnovej prognózy a rozpočtujeme čiastku 

119.300.000,- EUR. Tu uvádzam do pozornosti, že takú istú čiastku 

sme rozpočtovali aj v návrhu rozpočtu roku 2023. Nedaňové príjmy 
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rozpočtujeme v objeme takmer 14.215.000,- EUR a granty a transfery 

v objeme takmer 64.158.000,- EUR. Kapitálové príjmy sú rozpočtova-

né v celkovom objeme takmer 40.659.000,- EUR, z toho nedaňové prí-

jmy z predaja kapitálových aktív predstavujú objem 2.100.000,-EUR 

a kapitálové granty a transfery objem takmer 38.404.000,- EUR. Sú-

časťou návrhu rozpočtu je aj načerpanie ďalšej tranže úveru     z 

Rozvojovej banky rady Európy v objeme 14,7 milióna EUR. Bežné vý-

davky, ktoré pokrývajú financovanie základných samosprávnych funk-

cií TSK a prenesený výkon štátnej správy na úseku vzdelávania sú 

rozpočtované v celkovom objeme 191.842.000,- EUR. V porovnaní  s 

predchádzajúcim rokom to predstavuje nárast o 17.975.000,- EUR. 

Tento zvýšený objem rozpočtovaných bežných výdavkov zohľadňuje 

hlavne valorizácia platových taríf zamestnancov, ktorá prebehla   

v roku 2023, od 1. 1. a od 1. 9., zvýšenie rozpočtu bežných výdav-

kov určených na financovanie originálnych kompetencií na úseku   

dopravy, z toho 1.000.000,- EUR sa dotýka úhrady náhrady predpo-

kladanej straty pre zmluvných dopravcov v prímestskej autobusovej 

doprave a čiastka 4.670.000,- je plánovaná pre príspevkovú organi-

záciu Správa ciest TSK, kde pre rok 2024 sú rozpočtované výdavky 

na súvislé opravy ciest v objeme 7.000.000,- EUR. Minulý rok tomu 

bolo len 3,5 milióna EUR. Ďalej je to nárast bežných výdavkov     

v rámci originálnych kompetencií na úseku vzdelávania takmer o 1,2 

milióna EUR, nárast bežných výdavkov určených na financovanie ori-

ginálnych kompetencií na úseku sociálneho zabezpečenia takmer     

o 4.766.000,- EUR a napokon približne o 2.302.000,- EUR vyšší   

objem finančných prostriedkov plánovaných na Úrade TSK, z toho 

približne 1,5 milióna EUR súvisí s plánovanou implementáciou    

národného projektu Podpora zamestnateľnosti v regióne horná Nitra 

II.. Ďalej rozpočtovaný objem bežných výdavkov zohľadňuje aj zvý-

šený objem bežných výdavkov plánovaných na úseku vzdelávania,    

na financovanie preneseného výkonu štátnej správy. Tieto výdavky 

sú kryté dotáciou v celkovom objeme 61.438.000,- EUR, čo v porov-

naní s predchádzajúcim rokom predstavuje nárast takmer            

o 2.891.000,- EUR. Najviac finančných prostriedkov v rámci bežných 

výdavkov smeruje do oblasti vzdelávania, 71.341.000,- EUR. Nasle-

duje úsek dopravy 53.860.000,-, z toho pre Správu ciest je vyčle-

nený objem 21.360.000,-. Pre zmluvných dopravcov SAD Trenčín a SAD 

Prievidza objem 32.500.000,- EUR, na úseku sociálneho zabezpečenia 

rozpočtujeme 38.691.000,- EUR, pre samotný Úrad TSK je rozpočtova-

ný objem takmer 20.533.000,- EUR a úsek kultúrnych služieb je roz-

počtovaný objem takmer 7.348.000,- EUR. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Páni poslanci, panie poslankyne, kľud, hej? 

Ing. Renáta Ozimová 

7.348.000,- EUR. Na úseku zdravotníctva je rozpočtovaný objem 

50.000,- EUR. Čo sa týka čerpania kapitálových výdavkov, tie pred-

pokladáme v objeme približne 59.444.000,-. Z tohto objemu je tak-

mer 52.210.000,- EUR určených na implementáciu investičných pro-

jektov. Prioritou pre rok 2024 je najmä dokončenie investičných 

projektov, k realizácii ktorých pristúpil TSK ešte v predchádzajú-

com období. Ide hlavne o rekonštrukciu ciest, na ktoré boli     
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poskytnuté návratné finančné príspevky, ale vzhľadom na rozsiah-

losť stavebných prác budú dokončené v roku 2024 z vlastných zdro-

jov. Na úseku kultúry plánujeme dokončiť v roku 2024 projekt Revi-

talizácia Draškovičovho kaštieľa v Čachticiach a samozrejme na do-

financovanie výdavkov v súvislosti s ukončením stavebných prác    

na Hokejovej akadémii, vrátane jej interiérového vybavenia a stro-

jového zariadenia. Vzhľadom na vyššie uvádzanú skutočnosť je maxi-

málne možný objem vlastných zdrojov TSK smerovaný na financovanie 

aktivít a len obmedzená časť, konkrétne objem 7.234.000,- vyčlene-

ných na realizáciu investičných akcií v rámci Úradu TSK. Zo spomí-

naného objemu je najväčší objem, a to 3.139.000,- určený do oblas-

ti zdravotníctva, kde je prioritou už dnes spomínané financovanie 

nového prístroja magnetickej rezonancie do novovybudovanej stavby 

Centra diagnostiky v nemocnici v Považskej Bystrici. Na tento účel 

je vyčlenený objem 2.028.000,- EUR a nezanedbateľná časť objemu 

kapitálových výdavkov vo výške 1.411.000,- EUR je plánovaná pre 

Správu ciest TSK, a v rámci sociálnych zariadení je to dostavba 

prístavby výťahu v Autistickom centre DEMY v objeme 616.000,- EUR. 

Súčasťou návrhu Rozpočtu TSK na roky 2024-2026 je aj Programový 

rozpočet, je zostavený v programovej štruktúre, obsahuje 11 pro-

gramov členených na podprogramy a prvky. Návrh rozpočtu bol prero-

kovaný vo všetkých komisiách pri Zastupiteľstve TSK a taktiež bol 

v súlade s platnými predpismi 15 dní pred prerokovaním v zastupi-

teľstve samosprávneho kraja verejne sprístupnený. Do dnešného dňa 

neboli k návrhu zaznamenané žiadne pripomienky. Ďakujem za pozor-

nosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne. Teraz poprosím, predtým než otvoríme diskusiu 

pani Pechovú, aby prečítala Stanovisko hlavného kontrolóra k Návr-

hu rozpočtu na roky 2024-2026. Nech sa páči a potom otvoríme dis-

kusiu. 

Mgr. Daniela Pechová  

Ďakujem pekne za slovo. Takže v zastúpení pána hlavného kontrolóra 

predkladám odborné stanovisko k Návrhu Rozpočtu TSK na roky 2024-

2026. Podkladom na vypracovanie stanoviska k návrhu rozpočtu bol 

spracovaný Návrh rozpočtu Finančným odborom a na základe kontroly 

konštatujem, že Návrh rozpočtu na roky 2024-2026 je spracovaný    

v súlade so všeobecne platnými právnymi predpismi a spĺňa tieto 

náležitosti, čiže je zostavený v členení na bežný rozpočet, kapi-

tálový rozpočet a rozpočet finančných operácií. Je zostavený      

v členení na hlavné kategórie. Výdavky rozpočtu sú alokované do 11 

programov so zámermi a cieľmi v zmysle zákona. Je zostavený ako 

vyrovnaný, je zostavený v požadovanej štruktúre a informačná    

povinnosť bola dodržaná. Po preverení všetkých týchto náležitostí    

a obsahu návrhu viacročného programového rozpočtu na roky 2024-26 

v mene hlavného kontrolóra konštatujem, že je zostavený v súlade 

so všeobecne záväznými právnymi predpismi a odporúčam rozpočet   

zastupiteľstvu schváliť. Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne za uvedenie stanoviska hlavného kontrolóra    

k  Návrhu  rozpočtu  na roky 2024-2026 a otváram diskusiu k tomuto    
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bodu, nech sa páči, teda k obidvom častiam 14. a) aj 14. b). 

Ak dovolíte, ja by som len krátkosti, potom dám slovo pánovi pos-

lancovi Filovi, vysvetlil tú filozofiu prípravy rozpočtu na budúci 

rok. Samozrejme, všetky tie bežné výdavky obligatórne, ktoré sú,  

s tými sme museli vlastne začať prvými, prvými počítať, či sú to 

energie, s tými energiami vlastne viac menej sme na rovnakej úrov-

ni ako v tomto roku a v minulom roku, pretože máme ešte zmluvu aj 

vrátane OVZP-čiek na rovnakú sumu cien energií, myslím tú silovú 

elektrinu a plyn ako komoditu. Samozrejme tie regulované poplatky, 

tie musia potom platiť a tie sa tiež nejakým spôsobom zvyšovali. 

Čiže na toto celé sme museli realizovať, spomínala pani Ozimová, 

aj navýšenie miezd 2x, ktoré boli navyšované v priebehu tohto    

roka. Je to pravda, pani primátorka. A chcem povedať, že toto sa 

všetko muselo vlastne započítať a potom sme vlastne prišli k tomu 

kapitálovému rozpočtu. Počuli ste, že bežný rozpočet na rok 2024 

je prebytkový vo výške viac ako 5,8 milióna EUR. Kapitálový rozpo-

čet má schodok viac ako 18.000.000 a toto sme museli vlastne tento 

rozdiel vyriešiť tým, že berieme alebo načerpávame ďalšiu tranžu 

úveru z Rozvojovej banky Rady Európy v priebehu budúceho roka    

vo výške takmer 15.000.000,- EUR a všetky tieto finančné pro-

striedky z tej banky vlastne z toho úveru pôjdu na dofinancovanie 

projektov, ktoré sme nestihli urobiť do konca tohto roka. Tu vás 

chcem ubezpečiť, že na 99%, ak nie na 100%, minieme všetky finanč-

né prostriedky alebo vyúčtujeme všetky finančné prostriedky z eu-

rofondov, z končiacich eurofondov. Viete, že minulý rok, keď sme 

schvaľovali ešte takto pred rokom rozpočet ako nové zastupiteľ-

stvo, tak tá jedna z tých priorít alebo tá hlavná priorita bola 

to, že dokončiť všetky eurofondové projekty v hodnote viac ako 

100.000.000 EUR, čo si myslím, že sa nám aj podarí. Tie projekty, 

ktoré musíme ešte dokončiť, teda tento rok vlastne skončíme všetky 

eurofondové, alebo peniaze, ktoré sú z eurofondov a štátneho roz-

počtu a ten zbytok tých finančných prostriedkov sú buď neoprávnené 

alebo sú financované ako spoluúčasť našich finančných prostried-

kov. Takže tie budú dofinancované budúci rok z týchto úverových 

zdrojov. Hlavne sa jedná o dokončenie alebo doúčtovanie cesty  

Veľké Uherce-Skýcov, tretia etapa. Len tento jeden úsek tej tretej 

etapy stojí 12 miliónov, 8 miliónov sme dali z eurofondov         

a zo štátneho rozpočtu a 4 milióny pôjdu z úverových zdrojov budú-

ci rok. A potom je tam tiež tretia etapa, ale to je cesty II/516 

Trenčianska Teplá-Dežerice, a ešte tam je to financovanie rekon-

štrukcie cesty II/581 Nové Mesto-Myjava, šiesta etapa. Potom 

ďalšie finančné zdroje pôjdu z tohto úveru na revitalizáciu alebo 

kofinancovanie Draškovičovho kaštieľa v Čachticiach, ktorý tento 

projekt musí byť dokončený do 30. apríla budúceho roka a časť    

finančných prostriedkov je plánovaných aj na dokončenie Regionál-

nej hokejovej akadémie (RHA) + to interiérové vybavenie a strojné 

vybavenie tejto RHA. Uvidíme, ak vláda nám teda schváli zajtra 

5.000.000,- EUR na dokončenie tejto RHA, samozrejme, potom spraví-

me zmenu rozpočtu v marci a tieto finančné prostriedky použijeme     

na niečo iné, na niečo zmysluplné tiež. Tak aj hokejovej akadémii 

sú zmysluplné. Ďalšie finančné prostriedky, ktoré chceme budúci 
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rok využiť, sú z Plánu obnovy. Spomínaná bola Nemocnica v Bojni-

ciach vo výške 18.000.000,- EUR do konca roku 2026. Potom sme    

podali vlastne cez Ministerstvo dopravy na zníženie energetickej 

náročnosti cez Plán obnovy Školu umeleckého priemyslu Trenčín, 

Strednú odbornú školu Nováky, Stredná odborná škola technická Dub-

nica nad Váhom, obnova Národnej kultúrnej pamiatky v Bánovciach 

nad Bebravou - Pamätný dom Janka Jesenského a ešte chceme podať 

obnovu kaštieľa s areálom SOŠ Pruské. Som veľmi rád, že z tých 

piatich, Martina, piatich súčasti toho projektu Deinštitucionali-

zácia v Adamovských Kochanovciach máme už 2 tie časti schválené, 

takže počkáme ešte na tie 3, aby sme konečne tú DI-čku mohli    

dokončiť a som rád, že to bude teda z Plánu obnovy. Potom je tá 

rekonštrukcia Centra sociálnych služieb Nádej a podali sme 2 či 3 

projekty Zlepšenia cyklistickej infraštruktúry v TSK a na hornej 

Nitre II, budúci rok. No ten jeden už máme schválený, to je Tren-

čín-Dubnica a potom úsek Ilava-Ladce, ten sme tiež podali z Plánu 

obnovy a podali sme z Plánu obnovy Partizánske-Chalmová, hej? Čiže 

tieto dva sme podali z Plánu obnovy, hej? Uzávera je niekedy      

v januári budúci rok, tak? tej výzvy z Plánu obnovy pod Minister-

stvom dopravy na budovanie týchto cyklotrás. Takže ťaháme to      

z Plánu obnovy. Z Plánu obnovy som ešte zabudol povedať, že koľko, 

20 z 38 našich stredných škôl sa do toho projektu debarierizácie 

prihlásilo, koľko? Ale kdeže viac, 25 - 28 škôl. Norika aj tvoja 

škola sa prihlásila do debarierizácie tiež. Takže kolegovia, vidím 

že to všetci viete tam vzadu, ktorí ste za to zodpovední. Ďakujem 

veľmi pekne, keď som dal otázku, však nemusíš odpovedať. 31 z 38 

stredných škôl sa pripravilo, to je nejakých 4,8 do 5 milióna EUR, 

ktoré máme dostať na Debarierizáciu. Určite bude aj pán prezident 

Paralympijského výboru spokojný, Janko Riapoš, ktorému sme to tiež 

teda sľúbili. Takže 31 stredných škôl by malo mať budúci rok už 

dorobené viac menej v niektorých školách aj tieto projekty, pro-

jektové dokumentácie. Niekde sa ide na ohlášku, niekde na stavebné 

povolenie a budúci rok, ak vysúťažíme, schvália nám, tak budúci 

rok môžeme aj začať. Čiže to je ďalších 5.000.000,- na debarieri-

záciu našich stredných škôl. Z Programu Slovensko, tam vlastne to 

ešte budeme schvaľovať dnes jedno uznesenie, to je most v Ilave   

v hodnote asi 3.000.000,- EUR, na ktorú nám zobral dotáciu pán bý-

valý minister financií Matovič, takže tento projekt chceme podať. 

Tam je uzávierka z Programu Slovensko tiež niekedy v januári budú-

ci rok, tak chceme tento projekt podať aj s vaším súhlasom z Pro-

gramu Slovensko. Potom tam máme projekty rozrobené, ktoré patria 

pod Európske hlavné mesto kultúry 2026 a je tam samozrejme aj EDU-

TECH, to je ten stredoškolsko-vysokoškolský kampus v Púchove,    

na ktorý by nám mala tiež vláda zajtra vyčleniť nejaké počiatočné 

finančné prostriedky na prípravné dokumentácie a štúdie. Fond    

na spravodlivú transformáciu, to viete, to bola prvá výzva, ktorá 

bola vyhlásená pre stredné školy. U nás sa to týka 7 stredných 

škôl v okrese Partizánske a Prievidza, kde teda postupne už dávame 

kresliť aj dokumentácie na stavebné veci. Mňa budú zaujímať hlavne 

teda tie moderné technológie, vzdelávanie učiteľov, vzdelávanie 

žiakov, ktoré budú súčasťou týchto 7 projektov a potom tam máme 
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vlastne z vlastných zdrojov, + asi úverové ešte, to je tá magne-

tická rezonancia vo výške 2,1 milióna eur do Považskej Bystrice   

a na kapitálové výdavky vo výške 1.000.000,- EUR dávame na nákup 

novej techniky pre Správu ciest a 7.000.000,- z bežných výdavkov, 

ako bolo spomenuté, ide na Plán opráv ciest, čiže súvislé opravy 

ciest II. a III. triedy. V rozpočte, nebolo to tu spomenuté, je 

ešte vyčlenený určitý objem finančných prostriedkov na dokumentá-

cie na cesty II. triedy a na ďalšie projekty, je tam napr. sa po-

číta aj so štúdiou a s ďalšími prípravnými prácami a dokumentácia-

mi na Hvezdáreň v Partizánskom a je tam veľa, veľa ďalších takých-

to projektov. Čiže tu chcem len povedať, že ten bežný rozpočet  

nebol nejaký problém ho zostaviť a možno väčší problém majú mestá 

a obce, ale myslím si, že aj ten štátny rozpočet, ktorý vláda 

schváli tento týždeň, že sa dočkajú teda aj mestá a obce. A chcem 

aj vopred poďakovať vláde Slovenskej republiky, že úplne ináč ko-

munikuje so samosprávami a že na tieto samosprávy naozaj myslí. 

Dokonca ešte aj tento rok prídu nejaké finančné prostriedky navyše 

mestám, obciam aj samosprávnym krajom. A potom vlastne tie projek-

ty ideme, ťaháme to z Plánu obnovy, ťaháme ich z Programu Sloven-

sko, čiže z cudzích zdrojov, + paralelne teda pripravujeme sa    

na tie nové projekty z Programu Slovensko, čiže budúci rok bude 

taký hodne tiež prípravný s tými dokumentáciami, stavebnými povo-

leniami, súťažami a podávaním týchto projektov do rôznych výziev, 

ktoré budú. Potom chceme samozrejme zabojovať niečo aj cez Enviro-

fond, chceme zabojovať s niektorými projektami cez Fond na podporu 

športu a ďalšie takéto možné dotačné schémy, o ktoré môžeme žiadať 

finančné prostriedky. Čiže tu chcem povedať, nejde veľa finančných 

prostriedkov z našich, pretože vlastne cez ten úver doťahujeme 

všetky tie staré projekty, hlavne teda tie cesty, to je najväčší 

finančný objem, ktorý musíme vlastne dokončiť a je to taký prí-

pravný rok na to prebiehajúce programovacie obdobie. Všetci očaká-

vame, že vláda tak, ako sľúbila aj pred voľbami, aj politické 

strany, že budúci rok je na to, je stred programovacieho obdobia 

2024 vlastne rok, kde teda budeme žiadať od vlády, aby na úkor 

tých dopytových výziev, ktoré vypisujú jednotlivé ministerstvá, 

bol ten finančný balík a si trúfnem odhadnúť, že niekoľko stoviek 

miliónov presunutý dole do regiónov cez Rady partnerstvá, aby sme 

si to teda vlastne takýmto spôsobom odsúhlasili, pretože najlepšie 

vieme, že kde nás, ako sa hovorí, topánka tlačí a ktoré projekty 

by sme si chceli spoločne schváliť. Takže toľko asi moje postrehy 

k rozpočtu na roky 2024-2026. Určite znova budú zasa nejaké zmeny 

minimálne 1 alebo 2 počas budúceho roka. A myslím si, že sme to 

celkom dobre trafili, ako musím fakt povedať, Renáta, chcem poďa-

kovať aj tvojim ľuďom, aj všetkým, ktorí dávali podklady do roz-

počtu na tie ďalšie roky, že sme to celkom fajn trafili a že tie 

zmeny budú počas budúceho roka 2024 minimálne. Takže toľko z mojej 

strany. Pán poslanec Filo a potom ostatní. Ďakujem.  

Bc. Eduard Filo (poslanec) 

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážené kolegyne,     

kolegovia, dovoľte mi za, a pani navrhovateľka, ďakujeme ti.  
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Dovoľte mi za Pravicový klub, náš pravicový klub vyjadriť teda 

vďaku pri príprave tohto rozpočtu aj za všetky tie pracovné stret-

nutia, ktoré boli, či už na úrovni okresov alebo teda pri osobných 

konzultáciách a vieme, že teda tie podmienky ekonomické neboli 

úplne ideálne, ale teda podarilo sa zostaviť tento rozpočet a my 

teda ako Pravicový klub sme pripravení podporiť tento rozpočet     

a už len si asi spoločne priať, aby ten rozpočet bolo nejak plynu-

lo napĺňaný, aby všetko išlo tak, ako sme si naplánovali. Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem, pán poslanec, veľmi pekne za podporu tomuto rozpočtu.  

Pani podpredsedníčka Porubcová, nech sa páči. 

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK) 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja chcem teda v súlade s tým, čo    

povedal predseda nášho klubu povedať, že tento rozpočet samozrejme 

podporím, ale mám jeden zdvihnutý prst a Renátka o kvalite vašej 

práce hovorí, že sa netýka našej časti v tomto rozpočte, ale týka 

sa plnenia toho Európskeho mesta kultúry, pretože to, čo sme poža-

dovali my na poslednom zastupiteľstve ako klub, aby teda dodali 

ten materiál, tak nejaký rozpočet poslali, ale dopad na regióny 

nám nevedia dať. A preto chcem povedať, myslím si, že v mene všet-

kých poslancov, ktorí sú mimo trenčianski, že ten zdvihnutý prst 

platí a napĺňanie rozpočtu pre teda tej kapitoly rozpočtu, ktorá 

sa bude týkať toho Kultúrneho inštitútu Trenčín, budeme veľmi     

pozorne, veľmi pozorne sledovať. Ostatné všetko je v úplnom     

poriadku. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujeme a dodám ešte Norika, k tomuto ešte. Samozrejme, tých 30 

dní neprešlo na tú interpeláciu. Čo sa týka samotného rozpočtu    

a rozpisu tých 800.000,- je to čisto finančný príspevok. My sme si 

to takýmto spôsobom zadali, nebudeme vlastne právne služby platiť 

Kreatívnemu inštitútu Trenčín a k tej dotácii, aby ste vedeli, to 

som hovoril minule vlastne to, čo povedal hlavný kontrolór, tak tú 

dotáciu nám vrátili, alebo z toho finančného príspevku vo výške 

viac ako 30.000,- EUR a rozpísali tie položky podľa tej rozpočto-

vej klasifikácie, ktorú požadoval hlavný kontrolór a vlastne aj 

finančný odbor a samozrejme platí stále tá interpelácia, čiže ten 

KIT mi to musí predložiť a potom ja to vlastne pošlem vám, dobre. 

Toľko zatiaľ z mojej strany. Pán podpredseda Božik, nech sa páči. 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. (podpredseda TSK) 

Vážený pán predseda, ctené kolegyne, kolegovia. Dovoľte mi pripo-

jiť sa k slovám, ktoré tu už odzneli vo väzbe na náš Klub nezávis-

lých spoločne za Trenčiansky samosprávny kraj vo väzbe na občian-

sku aktivitu a občianske princípy, ktoré sú nám veľmi blízke      

v rámci Klubu nezávislých. Chcem len teda povedať, že uvedomujem 

si aká je zložitá situácia a chcem sa poďakovať za spoluprácu aj 

Združeniu samosprávnych krajov SK8, ktorého náš župan je teda pod-

predsedom. Asi ste zaregistrovali, že sme mali spoločnú tlačovú 

besedu, kde sme akcentovali dôležitý rozmer dofinancovania samo-

správ a vlastne ja som dnes meškal na poslanecký klub preto, lebo 

ako súčasť Hospodárskej a sociálnej rady som za účasti ministrov 

vlády Slovenskej republiky riešil otázku štátneho rozpočtu a záko-
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nov, ktoré sa týkajú konsolidácie. Tým teda, že Združenie miest     

a obcí Slovenska reprezentuje aj samosprávne kraje v rámci tripar-

tity a reprezentuje aj ďalšie organizácie, ako je Asociácia      

sociálnej ekonomiky, ako je Asociácia vodárenských spoločnosti     

a pod., kde sme podpísali zmluvy, tak dnes tie rokovania boli veľ-

mi dôležité a chcem teda avizovať, čo je teda do istej miery     

naznačené v kruhoch samosprávy, že teda zajtrajšie rokovanie vlády 

by malo priniesť pozitívnu informáciu do prostredia územných samo-

správ miest a obcí Slovenskej republiky vo väzbe na pomoc do konca 

tohto kalendárneho roka a veľmi intenzívne rokujeme s vládou a mi-

nistrami na tému financovania budúceho roku práve preto, že tie 

peniaze by mali ísť obciam a mestám a samosprávnym krajom. Tým, že 

ZMOS a SK osmička má zmluvu o strategickom partnerstve, ako za bý-

valých vlád, teraz aj tejto vlády, postupujeme bok po boku práve 

preto, že si uvedomujeme, že v spolupráci je sila. ZMOS sa správa 

ako platforma, ktorá spája a tu chcem zdôrazniť, že ten budúci rok 

bude veľmi dôležitý práve preto, aby sme dokázali kofinancovať 

projekty, a preto aj tá spoločná ambícia samosprávnych krajov 

a ZMOS-u je práve v tom, aby sme si vedeli pomôcť a čo považujem 

za veľmi dôležité je to, aby sme v ďaleko väčšej miere dokázali 

spoločne získať peniaze do integrovaných územných stratégií,      

o ktorých pán predseda hovoril v rámci Rád partnerstva, a to práve 

preto, že je vysoko podhodnotené financovanie v rámci štruktúry 

UMR-ov vo väzbe na integrované územné stratégie (IUS). Tzn. že 

UMR-e majú 8% celkového budgetu zdrojov Operačného programu Slo-

vensko a tam ten výtlak alebo ten objem peňazí viazaný na UMR-e je 

výrazne väčší na občana, ako je to v prípade IUS, a tam by naša 

spoločná snaha mala byť a aj je, a tak tú tému aj komunikujem     

s ministrami, keď mám možnosť rokovať naprieč politickým spektrom,   

teda tými, ktorí sú v koalícii a cez SMER, HLAS a Slovenskú národ-

nú stranu, že je potrebné ten objem peňazí v čo najväčšej možnej 

miere presunúť práve do IUS, ako pán predseda povedal, kde si   

vieme dohodnúť pravidlá po prvé, a po druhé, vieme sa dohodnúť    

na tom, kde nás skutočne tá topánka tlačí. Ja sa chcem poďakovať 

Finančnému odboru na čele s Renátkou Ozimovou za prípravu celého 

materiálu a za to ako to bolo prezentované, ako ňou, tak aj pánom 

predsedom a ja som naznačil v jednom z vystúpení, že by som bol 

veľmi rád, že by som sa vyjadril ešte k nejakým grantovým schémam, 

ale skôr než sa k nim vyjadrím, chcem podporiť stanovisko mojej 

kolegyni, pani podpredsedníčky Noriky Porubcovej preto, lebo táto 

téma je veľmi vážna, pokiaľ ide o Európske hlavné mesto kultúry 

Trenčín, kde teda je symbióza medzi mestskou samosprávou a samo-

správnym krajom. A keďže viem, ako prebiehali niektoré rokovania, 

viem ich teda od tých ľudí, ktorí sa ich zúčastnili, chcel by som 

ťa pán predseda poprosiť, keď budeš rokovať s pánom primátorom 

mesta, aby si tlmočil, že je krajne nenáležité, ak sa akýmsi nie 

veľmi pekným spôsobom vyjadruje na margo primátorov miest Tren-

čianskeho kraja, ktorí podporovali kandidatúru mesta Trenčín      

na Európske hlavné mesto kultúry. Ani jedna vtedajšia primátorka, 

ani vtedajší primátor, ktorý to myslel úprimne, si nezaslúži také 

vyjadrovania, také správanie, ako som si mal možnosť vypočuť      
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od nezávislých ľudí, ktorí pracujú aj v blízkosti teba, pán pred-

seda, alebo pracujú v rámci TSK, lebo či je to Rudka Novotná, či 

je to pani primátorka Púchova Katka Heneková, či budem hovoriť    

o kolegoch Jožkovi Trstenskom z Nového Mesta nad Váhom, Palkovi 

Halabrínovi z Myjavy a ďalších, Katke Macháčkovej z Prievidze     

a ďalších, jednoducho nezaslúžia si to preto, lebo myslím si, že 

naším spoločným cieľom bolo, aby Európske hlavné mesto kultúry   

bolo v Trenčíne. My v rámci tých možností, ktoré sme mali, sme 

urobili maximum preto, lebo sme to mysleli správne a úprimne aj   

vo väzbe na aktivity TSK. A chcel by som ťa poprosiť, aby si sa 

primátorov miest Trenčianskeho kraja zastal, lebo skutočne to nie 

je ani pekné a nie je to ani korektné. Pokiaľ hovorila kolegyňa 

Norika Porubcová, že je tam zdvihnutý prst, áno, je zdvihnutý prst 

nielen za poslanecký klub Pravicovej koalície, ale aj za Klub ne-

závislých. Je to téma, ktorá nás zaujíma a to preto, lebo tento 

kraj sa skladá z deviatich okresov, všetci spoločne tvoríme jeden 

tím. Teraz budeme rozhodovať o rozpočte, ktorý sa nás dotýka,       

a kofinancovanie projektu je explicitne dané práve z našich verej-

ných zdrojov. Čo by som chcel poprosiť vo väzbe na grantovú schému 

a otvoril som to na Komisii školstva, je jedna prosba, ktorá evo-

kuje diskusie ešte z čias dávno minulých, keď sme viedli diskusie 

a teda konkrétne z jedného takisto menšieho okresného mesta zaznel 

názor, že RKC-čka a knižnice, ktoré sú v tých veľkých okresoch,   

a to je Trenčín, Považská, Prievidza, by mali byť nejakým spôsobom 

aj s knižnicami realizované v rámci ostatných okresných miest. Ja 

viem, že to je nereálne a je to neakceptovateľné. Viem, že regio-

nálne kultúrne centrá v tých väčších okresoch sa snažia v tých os-

tatných okresoch podporovať aktivity ako v mestách, tak aj      v 

obciach, je to všetko v poriadku. Ale aj v nadväznosti na výsledky 

testovania žiakov aj nadväznosti na čitateľskú gramotnosť    a čí-

tanie s pochopením venujeme veľkú pozornosť práve tomu, aby sa 

podporovala aktivita od prvého ročníka základných škôl v nadväz-

nosti na čítanie a knižnice. Ja by som ťa chcel, pán predseda,   

požiadať, hovorili sme o tom na Komisii školstva, kultúry, mládeže 

a športu, že tak, ako podporujeme napr. nielen hokejovú, ale aj 

futbalovú akadémiu Trenčianskeho kraja, boli by sme veľmi radi, 

keby sme našli spôsob a grantovú schému na rozširovanie knižničné-

ho fondu. Ja som vtedy navrhol okresné mestá, ale vôbec sa tomu 

nebránim a Jožko Trstenský vtedy povedal, že trošku to otvorme 

viacej, máme v Trenčianskom kraji 18 miest. 3 mestá sú riešené ex-

plicitne a to je Považská, Prievidza a Trenčín, tak ostáva nám 15 

miest, kde máme v týchto mestách knižnice a ja teraz nehovorím    

o veľkých peniazoch, ale bola by to symbolika vo väzbe na podporu 

čitateľskej gramotnosti a rozširovania knižničného fondu, kde kaž-

dé jedno mesto na území Trenčianskeho kraja rozširuje knižničný 

fond v rámci každého jedného roka, ale keby to bol ešte aj s pod-

porou TSK, opäť by sme posilnili ten význam regionálnej samosprá-

vy, ktorú ja vždy obhajujem, keď sa ma pýtajú aj v diskusných re-

láciách moderátori na to, ako vnímam dôležitosť a opodstatnenie 

fungovania samosprávnych krajov, kde ZMOS nikdy nespochybnil vý-

znam samosprávnych krajov, potrebu existencie a spoluprácu medzi 
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ZMOS-om a samosprávnymi krajmi. A potom jedna ešte prosba na margo 

tých aktivít, ktoré robíme my ako starostky a primátorky a staros-

tovia a primátori. Chcel by som veľmi pekne poprosiť, keďže máme 

zhoršujúci sa stav, pokiaľ ide o zdravie detí, bol by som veľmi 

rád, keby sme spoločne za tvojej účasti vymysleli schému, kde by 

sme v rámci podpory rozvoja aktivít Športovej akadémie Mateja 

Tótha, kde ZMOS pracuje v takej ambasádorskej pozícii, ja sa tejto 

téme venujem, sme dokázali nájsť nejaký systém takého malého kofi-

nancovania a takého naštartovania týchto aktivít, či už v mestách 

alebo aj v obciach. Možno začali by sme v mestách Trenčianskeho 

kraja, tam, kde to nie je vôbec a potom možnože aj vo väčších    

obciach, tam kde majú základné školy. My tam, kde to máme a finan-

cujeme to v plnej miere, máme veľmi dobré výsledky aj na mater-

ských školách, aj na základných školách. Opäť je to vec, ktorá 

umocňuje význam samosprávy, pretože konáme nad rámec kompetencií  

v snahe pomáhať a presne ako ZMOS, ako platforma, ktorá chráni, 

pomáha a spája, tak by som bol veľmi rád, keby aj v rámci Tren-

čianskeho kraja, keďže vo viacerých veciach sme prví v rámci Slo-

venska, či už je to transparentnosť, Fond tematického vzdelávania, 

Participatívne komunitné rozpočty, zelené aktivity, atď., že by 

sme aj tuto boli prví a potom ukázali cestu. Ja sa viem baviť      

s pánom predsedom Jožkom Viskupičom, však koniec koncov je to aj 

tvoj kolega a myslím a dovolím si povedať, že aj kamarát. Takže   

v tomto duchu vieme tu aktivitu posilniť tak, aby sme spoločne     

a v symbióze rozvíjali ďalšie pekné aktivity, kde budú môcť rodi-

čia a občania vidieť, čo všetko samosprávny kraj robí v snahe   

pomáhať rozvoju aktivít, ktoré majú nielen vzdelávací, ale aj cha-

rakter budovania moderného a zdravého Slovenska. Takže toľko z mo-

jej strany. Ešte raz vďaka za prípravu rozpočtu a pevne verím, že 

ZMOS v úzkej spolupráci so Združením samosprávnych krajov, spoloč-

ne sa nám podarí pre budúci rok vydobyť nejakú pozíciu. Ja som 

dnes jasne povedal, je to už uverejnené, ZMOS podporil rozpočet   

s dôraznou výhradou, tak som to prezentoval na rokovaní triparti-

ty, kde sme povedali, že áno, rozpočet je pre Slovensko dôležitý   

a nevyhnutný, ale s požiadavkou na dofinancovanie toho, čo dnes 

samosprávne kraje, ale aj obce a mestá potrebujú, o čom rokovala 

aj Rada Združenia miest a obcí Slovenska minulý týždeň 2 dni     

vo Zvolene. Takže ešte raz veľká vďaka aj s touto prosbou a teda 

aj s prosbou vo väzbe na alebo zdvorilou žiadosťou na upozornenie, 

že aby sme sa navzájom nejakým spôsobom k sebe nesprávali neko-

rektne, ale aby sme aj v projekte Európske hlavné mesto kultúry 

videli to, že je to dôkaz spolupráce, o ktorú sa v rámci Trenčian-

skeho kraja všetci snažíme. Ďakujem pekne za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem, pán podpredseda, v krátkosti len na niektoré tvoje     

poznámky. EHMK 2026, áno, mestá sa k tomu pripojili. Ja som za to, 

aby aj tie mestá niečo z toho mali tu v Trenčianskom kraji. Každo-

pádne zajtra tá téma môže byť kľudne otvorená aj na vláde, ktorá 

bude zajtra v Gastrocentre o desiatej, budeš tam aj ty, okrem mňa, 

bude tam aj pán primátor Rybníček, čiže táto téma sa môže kľudne 

aj tam otvoriť. Je tam tuším aj jedno také uznesenie, ktorá sa tý-



35 
 
ka EHMK 2026. Čo sa týka financovania tých ďalších aktivít, nemám 

na to teraz peniaze na budúci rok a ja odporúčam, aj vy, čo máte 

mestá a obce, knižnice, tak aby ste žiadali finančné prostriedky 

na knižný fond, na obnovu, nákup knižného fondu, vlastne Fond     

na podporu umenia. Inak je to aj naša župa, vlastne tieto 3 naše 

knižnice, ktoré máme, každoročne pýtajú finančné prostriedky      

z tohto fondu a celkom sú úspešné. Máme aj nejaký výstup. Za tie 

posledné roky som si dal spracovať, že teda pýtali aj tieto naše 

župné 3 knižnice finančné prostriedky na tú obnovu toho knižného 

fondu. Ono to je tak, proste tie 3 knižnice tu boli, sme ich    

dostali, tie knižnice sú vlastne v troch najväčších mestách,    

Považská, Trenčín, Prievidza, podobne ako sme dostali 3 nemocnice. 

Nie v každom okrese je nemocnica a ja sa budem musieť nad tým   

zamyslieť, ale momentálne na to finančné prostriedky teda nemáme. 

Ja zatiaľ by som bol rád, ak by tieto knižnice žiadali finančné 

prostriedky tiež z Fondu na podporu umenia, tak ako žiadajú aj  

naše 3 župné knižnice. Čo sa týka podpory vlastne projektu Akadé-

mie Mateja Tótha, škoda, že tie akadémie sú len na základných ško-

lách, že to nie je na našich stredných školách, ale uvidíme,    

zamyslíme sa nad tým, možno niečo spoločné vymyslíme. Ja som bol 

aj s Matejom Tóthom, som osobne s tým komunikoval, aj s tými ľuďmi 

okolo neho, takže uvidíme, či a akým spôsobom by sme niečo vymys-

leli. Ale určite zajtra môže byť tiež priestor na tom rokovaní tej 

vlády ohľadom Európskeho hlavného mesta kultúry 2026. Pani poslan-

kyňa Novotná, nech sa páči, ešte k rozpočtu. 

PaedDr. PhDr. Rudolfa Novotná (poslankyňa) 

Ďakujem veľmi pekne. Vážený pán predseda, vážení prítomní. Chcela 

by som aj v mene mojich kolegýň za okres Bánovce nad Bebravou, 

Zuzky Máčekovej a Mariky Hajšovej poďakovať tebe a tvojmu tímu    

za to, že si sa venoval otázke opravy Pamätného domu Janka Jesen-

ského. V meste Bánovce nie je veľmi veľa pamiatok, ktoré sú súčas-

ťou návštev aj cudzincov alebo obyvateľov Slovenska. Táto stavba, 

táto pamiatka si zaslúži, aby bola opravená a aby tak, ako si to 

navrhol aj s tvojím tímom, jej zovňajšok, jej šat bol taký, ako sa 

patrí. Ďakujem ti veľmi pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem, pani poslankyňa. Ešte niekto, prosím vás, do diskusie     

k návrhu rozpočtu, prípadne k stanovisku hlavného kontrolóra k ná-

vrhu rozpočtu? Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie   

a budeme hlasovať, panie poslankyne, najskôr o návrhu uznesenia 

pod bodom číslo 14. a), Renátka tak? A stanovisko potom zvlášť? 

Ing. Renáta Ozimová 

Áno, to sa berie na vedomie. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Dobre, takže nech sa páči, budeme hlasovať panie poslankyne, páni 

poslanci, o návrhu uznesenia k Návrhu Rozpočtu TSK na roky 2024-

2026. Nech sa páči, hlasujeme.  

 

U z n e s e n i e číslo 200/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 
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ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVAL: 1 poslanec. 

Konštatujem, že rozpočet TSK na roky 2024-2026 sme schválili.  

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ja vám veľmi pekne ďakujem, panie poslankyne, páni poslanci,       

a teraz budeme hlasovať o návrhu uznesenia k bodu číslo 14. b)     

a to je Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k Návrhu Rozpočtu TSK 

na roky 2024-2026. Nech sa páči, hlasujeme. To nejako zamrzlo.  

 

U z n e s e n i e číslo 201/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVAL: 1.  

Uznesenie k bodu 14. b) sme schválili.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ešte raz vám chcem poďakovať, panie poslankyne, páni poslanci,    

za schválenie Rozpočtu na roky 2024-2026 a znova to zopakujem, 

myslím si, že sme sa celkom dobre trafili s tým rozpočtom na zá-

klade tých predikcií všetkých, ktoré sme mali k dispozícii, aby 

sme mohli tento rozpočet zostaviť, ak sme sa netrafili, tak to 

zmeníme teda budúci rok, však to je, všetko sa dá zmeniť. Ešte raz 

veľká vďaka, som rád, že môžeme teda pokračovať a dokončiť jednak 

tie projekty, ktoré máme rozbehnuté, ale jednak sa pripraviť aj  

na tie nové projekty, ktoré nás čakajú a ktoré potrebujete v jed-

notlivých okresoch Trenčianskeho kraja. 

 

 

15. Návrh na podanie žiadosti o poskytnutie podpory zo Štátneho 
fondu rozvoja bývania na investičnú akciu "Komplexná rekon-

štrukcia budovy CSS Lednické Rovne". 

Predkladala: Ing. Beáta Tichá – vedúca Odboru investícií a VP 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme bodu číslo 15. a to je Návrh na podanie žiadosti o po-

skytnutie podpory zo ŠFRB na investičnú akciu Komplexná rekon-

štrukcia budovy Centra sociálnych služieb Lednické Rovne. Je to 

prvýkrát, kedy vlastne župa žiada finančné prostriedky, návratné 

finančné prostriedky zo Štátneho fondu rozvoja bývania. Nie je to 

teda na výstavbu nových bytov, nájomných bytov, ako žiadajú mestá 

a obce, ale v tomto prípade je to teda rekonštrukcia zariadenia 

sociálnych služieb. Ak sa nám toto osvedčí, bude to fungovať, tak 

vlastne by sme potom chceli takéto projekty podať napr. aj pri ne-

mocniciach, pri ubytovniach, ktoré máme pri našich troch nemocni-

ciach, aby sa zrekonštruovali, aby sme mohli poskytovať potom toto 

ubytovanie sestrám, zdravotníckemu personálu v týchto našich     

nemocniciach. Dám slovo pani Tichej. Musíme to najskôr schváliť 

teda v zastupiteľstve, keďže sa jedná o úver na 25 rokov. Je tam 

koľko, 1%?  
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Ing. Beáta Tichá 

1%.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Nezarátava sa nám to do dlhu. Viete, starostovia, primátori čo 

ste, čo máte skúsenosti zo Štátnym fondom rozvoja bývania, máme to 

vlastne obstarané, je tam právoplatné stavebné povolenie, všetky 

tieto veci, prílohy a už nám chýba vlastne len toto uznesenie   

zastupiteľstva, že do toho môžeme ísť a je to v objeme nejakých 

1,55 milióna EUR s DPH. Ešte, nech sa páči, veľmi krátko, pani  

Tichá a... 

Ing. Beáta Tichá 

Ďakujem za slovo. Vážený pán predseda, pani podpredsedníčka, páni 

podpredsedovia, panie poslankyne, poslanci, kolegyne, kolegovia, 

hostia. Dovoľte mi predložiť vám návrh na podanie žiadosti o po-

skytnutie podpory zo Štátneho fondu rozvoja bývania na investičnú 

akciu „Komplexná rekonštrukcia budovy CSS Lednické Rovne“. Vzhľa-

dom na nevyhovujúci stavebno-technický stav CSS Lednické Rovne 

plánuje TSK komplexnú rekonštrukciu uvedeného sociálneho zariade-

nia, ktoré by bolo financované formou finančnej podpory zo Štátne-

ho fondu rozvoja bývania. Účelom podpory je zateplenie zariadenia 

sociálnych služieb a modernizácia a rekonštrukcia priestorov    

zariadenia sociálnych služieb. Úrokové sadzby pre žiadateľa -    

samosprávny kraj sú vo výške 1% na obnovu zariadenia sociálnych 

služieb. Zároveň vyhláška o ŠFRB určuje maximálnu výšku podpory   

vo výške 100% obstarávacieho nákladu, najviac však 240,- EUR/m2     

podlahovej plochy zariadenia, pre účel zateplenia zariadenia      

sociálnych služieb, a najviac 1.200,- EUR/m2 podlahovej plochy    

pre účel modernizácie zariadenia sociálnych služieb. Verejné    

obstarávanie na zhotoviteľa rekonštrukcie je už ukončené, predlo-

žená víťazná ponuka predstavuje sumu 1.557.600,- EUR s DPH pre ce-

lý predmet zákazky. Z prepočtov vyplýva, že sa zmestíme do limitov 

uvedených vo vyhláške ŠFRB. Podpora sa poskytuje vo forme úveru   

s lehotou splatnosti 25 rokov a v rozsahu najviac 100% obstaráva-

cích nákladov. Zabezpečenie záväzku sa plánuje zriadením záložného 

práva na nehnuteľný majetok TSK, a to na administratívnu budovu 

TSK a priľahlých pozemkov do doby splatenia úveru zo ŠFRB. Výpis 

uznesenia Zastupiteľstva TSK je povinnou prílohou ku každej žia-

dosti o poskytnutie podpory zo ŠFRB. Trenčiansky samosprávny kraj 

chce pristúpiť k možnosti prijatia zdrojov financovania formou 

podpory zo ŠFRB, nakoľko uvedená rekonštrukcia spĺňa všetky pod-

mienky, ktoré sú stanovené štátnym fondom a prijatie týchto zdro-

jov by bolo pre samosprávny kraj výhodné. Po realizácii komplexnej 

rekonštrukcie predpokladáme pokles nákladov na prevádzku zariade-

nia, predovšetkým na spotrebe energií a klienti budú mať vytvorené 

vhodné a modernejšie podmienky pre svoj pobyt. Ďakujem za pozor-

nosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu číslo 15. Ja 

ešte len dodám, čo ste starostovia a primátori atď., tak, keď sme 

otvárali s pani primátorkou v Púchove prednedávnom byty podporova-

né zo ŠFRB, tak nám pán generálny riaditeľ povedal, že tých     
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finančných prostriedkov je dosť. Ak by ste si teda podávali aj vy 

žiadosti, mestá a obce, minulý rok to bolo iba nejakých cez 700 

žiadostí, ktoré boli. Bol volebný rok, ale že tie ďalšie roky to 

bývalo niekde okolo 1100, 1300 žiadostí každý rok, takže tých fi-

nančných prostriedkov je v ŠFRB hodne. Teraz pribudnú tie ďalšie 

byty, ktoré budú teda stavané iným spôsobom. Takže sa na to, treba 

sa k tomu prihlásiť, vravím, jak budeme úspešní s týmto projektom, 

tak pôjdeme do ďalších takýchto rekonštrukcií, pretože naozaj     

v zariadeniach sociálnych služieb, okrem teda tej DI-čky a zaria-

dení podporovaného bývania, nie sú žiadne grantové schémy, nie je 

nič, čiže takýmto spôsobom to všelijako lepíme a nič iné nám neos-

táva proste. Tam ani, tuším z Envirofondu sa nedajú čerpať finanč-

né prostriedky, už... neviem, takže pôjdeme asi tiež cez to ŠFRB     

do týchto zariadení sociálnych služieb aj v budúcnosti. Takže nech 

sa páči, ešte je niekto do diskusie? Ak nikto, uzatváram možnosť 

hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia tak, 

ako je uvedené pod bodom číslo 15.. Nech sa páči, hlasujme.  

Pani Tichá, preto bolo vybrané toto zariadenie, lebo je do 40, 

hej? To bola tiež podmienka, nemôžeme rekonštruovať veľké zariade-

nia zo ŠFRB, tak? Napr. taký Bôrik v Nitrianskom Pravne by si to 

veľmi zaslúžil, ale bohužiaľ, to je veľkokapacitné zariadenie, kde 

teda zas ŠFRB nemôžeme použiť. To len preto vám vysvetľujem, že 

prečo práve toto jedno z týchto 24 zariadení, prečo práve Lednické 

Rovne. Chystáme ešte LIPOVEC, to je Horné Srnie.  

 

U z n e s e n i e číslo 202/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

ZA: 29 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4.  

Uznesenie k bodu číslo 15. sme schválili. Veľmi pekne ďakujem pani 

Tichej. 

 

 

16. Návrh Plánu súvislých opráv ciest II. a III. triedy TSK dodáva-
teľským spôsobom na rok 2024. 

Predkladal: Mgr. Radovan Hladký – vedúci Odboru dopravy 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k bodu číslo 16., a to je Návrh Plánu súvislých opráv 

ciest II. a III. triedy TSK dodávateľským spôsobom na rok 2024. 

Čiže v rozpočte sme si schválili ten finančný objem bežných výdav-

kov vo výške 7.000.000,- EUR, čiže tento Plán súvislých opráv 

ciest sa pripravil na tento finančný objem, hovorím s čiastkou 

DPH. Bolo to rozdelené nejako do tých 9 okresov. Tá filozofia bola 

taká, najmenej teraz z týchto 7.000.000,- získava okres Partizán-

ske, ale zase okres Partizánske tam má tu jednu veľkú cestu                

za 16.000.000,- EUR, to je vlastne Veľké Uherce-hranica Nitrian-

skeho samosprávneho kraja, smer Skýcov a budúci rok vlastne dofi-

nancujeme toto ešte z úveru vo výške minimálne 4.000.000,- eur     
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a ostatné tie okresy boli niekde okolo milióna, Rado? Niekde 

750.000,-, 700.000,- a tuším v troch okresoch to bolo okolo milió-

na. Takže nech sa páči, chceš ešte k tomu niečo povedať? Netreba.  

Ďakujeme pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu, hlási sa ešte nie-

kto k bodu číslo 16.? Vravím, je to raz toľko, ako bolo tento rok. 

Tento rok to bolo 3,5 milióna EUR. Budúci rok je to teda 

7.000.000,-. Viem, mali sme aj 12.000.000,-, ale ten budúci rok je 

naozaj, naozaj veľmi náročný. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť 

sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia tak, ako je 

uvedené pod bodom číslo 16.. Nech sa páči, panie poslankyne, páni 

poslanci, hlasujeme.  

 

U z n e s e n i e číslo 203/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

ZA: 29 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4,  

uznesenie k bodu číslo 16. sme schválili. 

 

 

17. Návrh na schválenie Zmluvy o spolupráci pri zabezpečení prepra-
vy cestujúcich na území mesta Partizánske spojmi prímestskej 

autobusovej dopravy. 

Predkladal: Mgr. Radovan Hladký – vedúci Odboru dopravy 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

 

 

18. Návrh na schválenie Zmluvy o spolupráci pri zabezpečení prepra-
vy cestujúcich  na území mesta Trenčín spojmi prímestskej auto-

busovej dopravy. 

Predkladal: Mgr. Radovan Hladký – vedúci Odboru dopravy 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k bodom číslo 17. a 18., a to je Návrh na schválenie 

zmluvy o spolupráci pri zabezpečení prepravy cestujúcich na území 

mesta Partizánske spojmi PAD a bod 18. je...na území mesta Trenčín 

tiež spojmi PAD. Rado, nech sa páči, môžeme k bodu číslo 17.      

v krátkosti. 

Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy) 

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážení podpredsedo-

via, vážení poslanci, kolegovia, dovoľte, aby som predložil mate-

riál s názvom alebo Návrh uzatvorenia zmluvy o spolupráci pri za-

bezpečení prepravy cestujúcich na území mesta Partizánske spojmi 

prímestskej autobusovej dopravy (PAD). Táto zmluva vlastne bola 

platná do 30. 10. tohto roku. Táto služba pokračuje aj naďalej    

a tak isto aj v uvedenej zmluve bude konštatované, že tá spoluprá-

ca a takisto aj spomínaná refundácia bude pokračovať od 31. 10.    

a bude táto zmluva uzavretá na dobu určitú, a to do času, dokedy 

bude poskytovať služby PAD a mestskej autobusovej dopravy doprav-
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ca, ktorý bude súčasťou predmetnej zmluvy, tzn. SAD Prievidza.  

Čiže zmluva vychádza z predchádzajúcej zmluvy. Spolupráca funguje       

a cestujúci budú mať naďalej možnosť prepravovať sa spojmi prí-

mestskej autobusovej dopravy za tarifu MHD s tým, že ako som spo-

mínal, pokračuje v refundácii sa aj naďalej. Ďakujem pekne.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ak dovolíte, panie poslankyne, páni poslanci, môže uviesť hneď aj 

bod číslo 18. a to je baj očko to isté. Takže nech sa páči, uveď 

ešte bod 18. a potom by sme rozpravu spojili a aj diskusiu k obi-

dvom bodom 17. a 18. Nech sa páči. 

 

Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy) 

Ďakujem pekne. Takisto obdobne obdobná zmluva, pokračujeme aj      

s mestom Trenčín v spolupráci. Takisto bola platná do 30. 10. 

2023. Tu je rozdiel, že táto zmluva sa uzatvára len do 31. 12. 

2024 s tým, že takisto sa v zmysle tejto zmluvy bude pokračovať    

a táto služba aj dnes funguje a pokračuje od 31. 10. do konca    

roka, vrátane teda aj budúceho roka. Taktiež sa v zmluve konštatu-

je, alebo teda v zmluve bude uvedené, že tá refundácia sa bude 

uplatňovať, a to od 31. 10. vrátane budúceho roka. Za tieto 2 me-

siace bude vyúčtovanie do konca januára 2024 a refundácia za budú-

ci rok bude najneskôr do 31. 1. 2025 s tým, že ešte jedna zmena, 

výpovedná lehota je zmenená z 30 dní na 15 dní. Ďakujem pekne     

za slovo. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k bodom číslo 17. a 18. Pán 

podpredseda Božik, pán primátor Partizánskeho. 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. (podpredseda TSK) 

Ďakujem pekne, pán predseda, ctené kolegyne, kolegovia. Len na do-

vysvetlenie pre tých, ktorí pozerajú aktuálne priamy prenos, že 

prečo a čo to vlastne tá refundácia, ako to je, keďže ide o Parti-

zánske a Trenčín. Pre tých, ktorí nevedia, by som chcel povedať, 

že tá spolupráca vychádza zo záujmu nášho mesta, aby prímestská 

hromadná doprava, ktorá nám vozí ľudí zo Šimonovian, z Veľkých 

Bielic, Malých Bielic, Návojoviec do centra mesta, aby výška ta-

rify bola v zmysle pravidiel Mestskej hromadnej dopravy (MHD). Na-

ša tarifa je nižšia, tzn. že platia občania tým pádom menej a roz-

diel, ktorý je v tej cene, tak potom my vyplácame tomu dopravcovi. 

Tzn. že kraj nedopláca nič, ale my sme sa uzniesli na tom v rámci 

nášho mesta a ďakujem za podporu všetkým kolegom, že jednoducho 

nechceme nikoho diskriminovať a všetky autobusy, ktoré nám jazdia 

po meste, jazdia len v tarifách MHD. To je ten rozdiel, aby to ľu-

dia pochopili, že nie sú to nejaké iné výhody, ktoré by som si ja 

dohodol nejaké so županom a pod. alebo s odborom dopravy, jednodu-

cho my, keďže máme nižší poplatok za dopravu, jednoducho platia ho 

aj prímestskej hromadnej doprave naši občania a potom ten rozdiel, 

ktorý tam vychádza ako strata vyššia, tak my ako mesto doplácame  

a tým pádom máme nediskriminačné prostredie v rámci nášho mesta. 

Len na dovysvetlenie, aby ste rozumeli, prečo Partizánske a Tren-

čín. Ďakujem pekne. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne, pán podpredseda. Ešte niekto do diskusie      

k bodom číslo 17. a 18., k návrhu teda týchto dvoch zmlúv? Ak    

nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie k bodom číslo 17. 

a 18. a chcem sa vás spýtať, či to nemôžeme odhlasovať jedným hla-

sovaním obidve tieto. Áno? Čiže je všeobecný súhlas. Ďakujem veľmi 

pekne. Takže panie poslankyne, páni poslanci, budeme hlasovať      

o návrhu uznesení pod bodmi číslo 17. a 18. naraz. Nech sa páči, 

hlasujme.  

 

U z n e s e n i e číslo 204/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

U z n e s e n i e číslo 205/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 5.  

Konštatujem, že uznesenia k bodom číslo 17. a 18. sme schválili. 

Ďakujem veľmi pekne.  

 

 

19. Návrh na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný  

príspevok v rámci Programu Slovensko 2021 - 2027 - "Sanácia 

starého mostného objektu a realizácia výstavby nového mostného 

objektu cez Vážsky kanál v Ilave". 

Predkladala: Ing. Martina Lamačková–vedúca Odboru reg. rozvoja 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k bodu číslo 19. a to je Návrh na schválenie podania žia-

dosti o NFP v rámci Programu Slovensko, Sanácia starého mostného 

objektu a realizácia výstavby nového mostného objektu cez Vážsky 

kanál v Ilave. Predkladá Martina Lamačková, vedúca Odboru regio-

nálneho rozvoja. Je to ten projekt, ktorý som už teda dnes spomí-

nal. Nech sa páči, v krátkosti. 

Ing. Martina Lamačková 

Ďakujem veľmi pekne ešte raz za slovo. Ide o predloženie žiadosti 

o nenávratný finančný príspevok v rámci Programu Slovensko na roky 

2021-2027 s názvom Sanácia starého mostného objektu a realizácia 

výstavby nového mostného objektu cez Vážsky kanál v Ilave, pre 

ktorý je TSK oprávneným žiadateľom v rámci priority Doprava, špe-

cifického cieľa Rozvoj a posilňovanie udržateľnej, inteligentnej, 

intermodálnej, vnútroštátnej regionálnej a miestnej mobility odol-

nej proti zmene klímy vrátane zlepšeného prístupu k TNT a cezhra-

ničnej mobilite. Projekt bol pripravený Správou ciest TSK už v ro-

ku 2018, kedy bolo zabezpečené zameranie a vypracovanie diagnosti-

ky celého mostného objektu a na základe vypracovanej diagnostiky 

bola spracovaná projektová dokumentácia na odstránenie pôvodného 

mostného objektu a vybudovanie nového. V októbri 2022 po úspešnom 
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ukončení procesu verejného obstarávania bola podpísaná zmluva     

o dielo medzi Správou ciest TSK a spoločnosťou MBM-GROUP, a. s.,  

s celkovou výškou výdavkov 2.745.491,79 EUR vrátane dane z prida-

nej hodnoty. Doba realizácie stavebných prác je 400 kalendárnych 

dní od odovzdania staveniska zhotoviteľovi. Keďže výzva, ktorú vy-

hlásilo Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informati-

zácie, neumožnila predloženie žiadosti o NFP správcovi ciest, ale 

iba vlastníkovi ciest, TSK uzatvoril so Správou ciest TSK podpísa-

nie zmluvy o prenose práv a povinností a kraj tak splnil podmienku 

predloženia žiadosti o NFP. Časová oprávnenosť výdavkov je limito-

vaná začiatkom nového programového obdobia, teda 1. 1. 2021 s tým, 

že nakoľko realizácia prác nie je doposiaľ ukončená, všetky výdav-

ky projektu sú oprávnené. Do celkových výdavkov projektu okrem  

nákladov na stavebné práce vstupuje povinná výška paušálnej sadzby 

vo výške 7% z priamych výdavkov, spoločne sú tak celkové oprávnené 

náklady projektu 2.937.676,20 EUR, z toho spolufinancovanie      

vo výške 8% zo strany TSK je 235.014,10 EUR. Realizácia projektu 

by mala byť ukončená v roku 2024. Následne budú všetky výdavky    

po schválení žiadosti o NFP refundované. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne za uvedenie tohto bodu. Tá výzva končí vlastne 

v januári, hej? 

Ing. Martina Lamačková 

9. januára je hodnotiace kolo. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

9. januára, to stíhame. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Je to ten 

most v Ilave, na ktorý sme raz dostali dotáciu 3,6 milióna EUR, 

ale nám ju Ministerstvo financií zobralo, tak budeme musieť my 

tých 8% dať, tých 235.000,- EUR ±.  

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a ešte možno by 

som využil pána Karkuša, riaditeľa, ak by mohol informovať v krát-

kosti 2-3 minúty, že v akom stave je realizácia tohto mostu. Ja 

tam chodím každý deň okolo po diaľnici, pozerám to, stále tam vi-

dím len jeden oblúk. Takže ak by ste mohli povedať tie pätky, či 

už je to založené atď., atď. Nech sa páči, v krátkosti. 

Ing. Radovan Karkuš (riaditeľ SC TSK) 

Ďakujem za slovo pán predseda. Vážený pán predseda, vážená pani 

podpredsedníčka, páni podpredsedovia, vážené poslankyne, poslanci, 

hostia. Súčasný stav je taký, že v podstate práce sa naštartovali 

v auguste teraz v lete po prekládke všetkých inžinierskych sietí, 

pričom zhotoviteľ zbúral starú konštrukciu, tá bola zlikvidovaná 

do zberného dvoru a začal vlastne s odkopávaním podložia na pätky. 

Zároveň si pripravil vŕtanie mikropilót, ktorých sa tam vŕtalo cez 

100 na každej strane, čiže mikropilóty sú navŕtané, len vzhľadom 

na počasie, vzhľadom na dažde, ktoré prišli v októbri, v novembri, 

kedy sa dvihla vlastne hladina Vážskeho kanála a stavbu zaplavila 

voda z Vážskeho kanála, nebolo možné pokračovať ďalej v týchto 

prácach. Čiže práce boli dočasne prerušené. Potom, ako klesla hla-

dina Vážskeho kanála, sa zase pokračovalo až po terajšie zimné  

obdobie, kedy sú zase prerušené kvôli klimatickým zmenám, a kvôli 

klíme, ktorá nastala. Čiže pätky sú odkopané, sú vyvŕtané mikropi-
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lóty a začala sa na strane od Pruského montovať oceľová výstuž   

do tých pätiek, ale to všetko muselo byť prerušené a bude sa po-

kračovať až po nejakom zlepšení počasia alebo v priebehu zimy. 

Uvidíme, aké bude počasie podľa vývoja. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Čo sa týka tej mostovky, toho mostu? 

Ing. Radovan Karkuš (riaditeľ SC TSK) 

Mostovka je pripravená, tá bola navezená prakticky komplet, je po-

zváraná a ešte sa budú tam dokončovať teda tie oblúky. Jeden je 

nahodený, ten sa ešte dovára a druhý je pripravený vedľa mosta, 

ktorý by sa tiež podľa počasia mal dokončiť, tiež vlastne vplyvom 

počasia boli tieto práce tiež prerušené. Nedá sa zvárať, keď prší, 

alebo keď sneží, alebo keď sú mínusové teploty. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Dobre, ďakujem, veľmi pekne, panie poslankyne, páni poslanci, ešte 

raz otváram diskusiu k tomuto bodu číslo 19.. Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

k bodu číslo 19.. Nech sa páči, hlasujme.  

 

U z n e s e n i e číslo 206/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

ZA: 26 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 7.  

Uznesenie k bodu číslo 19. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

 

20.   
a) Aktualizácia Zásobníka projektových zámerov Trenčianskeho 

samosprávneho kraja na obdobie 2021-2023. 

      Predkladala: Ing. Martina Lamačková–vedúca Odboru reg.rozvoja 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k bodu číslo 20., to je 20.a), 20.b). Sme to rozdelili 

teraz vlastne Aktualizácia Zásobníka projektových zámerov TSK     

na obdobie 2021-2023. Vlastne tento zásobník teraz končí a vlastne 

je to také vyhodnotenie toho zásobníka projektových zámerov, ktorý 

predkladá Martina Lamačková, a ten bod 20. b) je Priorizovaný   

zásobník investičných zámerov TSK na rok 2024 a už tento zásobník 

potom sa bude každý rok meniť, aktualizovať, doplňovať a on je 

priorizovaný preto, a nazvaný, pretože sú tam zapracované už aj 

pravidlá hodnoty za peniaze. Čiže veľa, veľa tých projektov sa mu-

selo vlastne prehodnotiť z tohto pohľadu a vlastne to, čo Martina 

predkladá teraz, to je poslednýkrát ten bod 20. a) Aktualizácia 

zásobníka a už vlastne každým rokom budeme aktualizovať len ten 

Priorizovaný zásobník investičných zámerov s pohľadom na to, akým 

spôsobom alebo ako to prešlo vlastne cez Útvar hodnoty za peniaze 

tu na Trenčianskej župe. Takže Martina, nech sa páči k tomu bodu 

20. a). 
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Ing. Martina Lamačková 

Ďakujem pekne ešte raz za slovo. Takže ako hovorí pán predseda, 

toto je posledná aktualizácia, resp. uzatvorenie hodnotenia Zásob-

níka projektových zámerov, ktoré bolo naviazané na aktualizáciu 

Programu hospodárskeho sociálneho rozvoja, ktorého platnosť skon-

čila v tomto roku. Všetky zmeny boli v zásobníku tak, ako pri 

všetkých aktualizáciách predtým vyznačené vlastne farbou textových 

polí. Ak to v rýchlosti zhrniem, v oblasti dopravy boli zrealizo-

vané všetky projekty, pre ktoré boli schválené nenávratné finančné 

príspevky (NFP), či už z Programu Interreg alebo z Integrovaného 

regionálneho operačného programu. Tie projekty, ktoré nesplnili 

podmienky financovania, boli prehodnotené a časť z nich sa presúva 

do realizácie v ďalších obdobiach. Z tých rozrobených projektov 

nám zostáva realizačne dokončiť na budúci rok 3. etapu Rekonštruk-

cie cesty II/511 Skýcov-Veľké Uherce. V oblasti cyklodopravy boli 

zrealizované takisto všetky projekty, na ktoré bolo poskytnuté  

financovanie z eurofondov. Boli predložené žiadosti do Plánu obno-

vy, prvá žiadosť je schválená a na budúci rok začne realizácia. 

Rovnako sa tento projekt prenáša do nového zásobníka. V oblasti 

školstva boli zrealizované všetky projekty, ktoré boli určené     

na financovanie z Integrovaného regionálneho operačného programu. 

Pre pripravené projekty energetickej efektívnosti boli predložené 

žiadosti o príspevok z mechanizmu Plánu obnovy. Zatiaľ nemáme    

informáciu o splnení, resp. nesplnení podmienok. V oblasti zdra-

votníctva boli zrealizované projekty z Integrovaného regionálneho 

operačného programu, kde boli žiadateľmi jednotlivé nemocnice      

a pokračuje sa ďalej v realizácii projektov podporených z Plánu 

obnovy a z vlastných zdrojov. V oblasti sociálnej starostlivosti 

bol zrealizovaný projekt Podpora AAL v podmienkach TSK. To je   

Inteligentná domáca asistentka (IDA), ktorý sa nám podarilo zrea-

lizovať nakoniec s počtom účastníkov alebo s počtom prijímateľov 

viac ako 500. Ešte dobiehajú posledné inštalácie a teda môžeme 

projekt hodnotiť ako úspešný. Pre projekt Vytvorenie podmienok pre 

deinštitucionalizáciu Domova sociálnych služieb Adamovské Kocha-

novce boli predložené žiadosti pre všetkých 5 objektov. Prvé dve 

sú, ako spomínal dnes už pán predseda, schválené. Pre ďalšie 3 

očakávame rozhodnutia o schválení v dohľadnom čase. Takže v roku 

2024 sa konečne začne aj s fyzickou realizáciou tohto projektu.    

V oblasti kultúry boli takisto zrealizované projekty, ktoré boli 

podporené z eurofondov. Pokračujeme v projekte Revitalizácia Draš-

kovičovho kaštieľa v Čachticiach s príspevkom z grantového systému 

EHP a nórskych grantov. Takisto boli úspešne ukončené projekty 

Lepší Trenčiansky kraj a národný projekt Podpora zamestnateľnosti 

v regióne horná Nitra, ktorý od 1. decembra pokračuje druhým kolom 

projektu a k dnešnému dňu bola vyhlásená výzva na predloženie žia-

dosti o nenávratný finančný príspevok, pričom oprávnenosť výdavkov 

je od 1. decembra 2023. Celkove môžem povedať, že sa nám podarilo 

za toto obdobie, počítame doňho celé programové obdobie 2014-2020 

+ teda 3 roky, aj keď najväčší objem investícií sa realizoval      

v posledných dvoch rokoch, môžeme povedať, že sme získali z pro-

striedkov Európskych štrukturálnych a investičných fondov pre sa-
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mosprávny kraj viac ako 150.000.000,- EUR, z Envirofondu to bolo 

viac ako 1,5 milióna, z Fondu na podporu športu takmer 1.000.000,-. 

V týchto číslach samozrejme nie sú zahrnuté financie, o ktoré žia-

dali samostatne organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti (OvZP), 

ktoré rovnako priniesli svojimi projektmi do kraja niekoľko milió-

nov eur. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem Martine za uvedenie tohto bodu. Otváram diskusiu k bodu 

číslo 20. a). Martina ešte v uznesení je berie na vedomie alebo 

schvaľuje? Čo je v uznesení? Ak by si mohla ešte povedať.  

Ing. Martina Lamačková 

Schvaľuje. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Schvaľuje. Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu. Pán poslanec  

Ciran, nech sa páči, pán primátor. 

Mgr. Jaroslav Ciran (poslanec TSK) 

Ďakujem pán predseda. Pani Lamačková, ja by som sa chcel iba opý-

tať, vy ste hovorili, že z Plánu obnovy ste sa prihlásili, ja som 

aj videl, že tam máme niečo, to bolo na Ministerstve dopravy na tú 

Obnovu historických budov? 

Ing. Martina Lamačková 

Áno. 

Mgr. Jaroslav Ciran (poslanec TSK) 

A tam majú veľa žiadostí a málo peňazí, resp. 180.000.000,- je tam  

a požiadaviek je, tak sa mi zdá, že 560.000.000,-. Budú tam nalie-

vať nejaké peniaze alebo ty, pán predseda, nevieš povedať, ako 

plánujú? lebo aj ja tam mám veci, ale zatiaľ nič. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

To je Plán obnovy na Ministerstve dopravy?  

Mgr. Jaroslav Ciran (poslanec TSK) 

Áno.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Zníženie energetickej náročnosti? 

Mgr. Jaroslav Ciran (poslanec TSK) 

Áno, zníženie energetickej, tých historických budov. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Zatiaľ, čo viem, ešte nejakých 100.000.000,- by tam mali dať budú-

ci rok. 

Mgr. Jaroslav Ciran (poslanec TSK) 

Takže budeme veriť, že niečo vyjde. Dobre, ďakujem. 

Ing. Martina Lamačková 

Opýtame sa zajtra. 

Mgr. Jaroslav Ciran (poslanec TSK) 

Dobre, len to som chcel. Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem, ešte do diskusie k bodu číslo 20. a)? Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

tak, ako je uvedené pod týmto bodom číslo 20. a), že zastupiteľ-

stvo schvaľuje Aktualizáciu zásobníka projektových zámerov TSK   

na obdobie 2021-2023. Nech sa páči, hlasujme.  
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U z n e s e n i e číslo 207/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

ZA: 28, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4.  

Uznesenie k bodu číslo 20. a) sme schválili.  

 

 

20.   
b) Priorizovaný zásobník investičných zámerov Trenčianskeho  

samosprávneho kraja na rok 2024. 

      Predkladala: Mgr. Monika Horváthová-manažér Hodnoty za peniaze 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne, prejdeme k bodu číslo 20. b) a to je Priori-

zovaný zásobník investičných zámerov TSK na rok 2024. Tento mate-

riál predkladá pani Horváthová, manažér Hodnoty za peniaze, nech 

sa páči. 

Mgr. Monika Horváthová  

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážená pani podpred-

sedníčka, podpredsedovia, vážené panie poslankyne, poslanci a hos-

tia. Ja nadviažem na slová pána predsedu a dovolím si predložiť 

aktuálny Priorizovaný zásobník investičných zámerov TSK a jeho  

organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti pre rok 2024. Zásobník 

obsahuje všetky investičné zámery TSK a organizácií v zriaďovateľ-

skej pôsobnosti s objemom každej investície nad 100.000,- EUR. 

Všetky investičné zámery v tomto zásobníku boli vyhodnotené na zá-

klade metodiky útvaru Hodnoty za peniaze TSK, pričom základným  

nástrojom pre hodnotenie je interný dokument a tzn. dotazník so 16 

oblasťami hodnotenia tak, aby sa medzi priorizované investičné   

zámery dostali len tie, ktoré preukážu čo najefektívnejšie využi-

tie a udržateľnosť projektu. Hodnotiace kritériá s najvyššou    

váhou, ktoré sme použili, boli nasledovné: naviazanosť zámeru    

na strategický cieľ, naliehavosť investície, štádium prípravy    

zámeru, vlastná priorita zámeru organizáciou v zriaďovateľskej  

pôsobnosti a TSK, merateľné ukazovatele a skupiny obyvateľov,  

ktorí budú realizáciou projektu pozitívne ovplyvnené. Dotazník bol 

vyplnený predkladateľmi investičných návrhov, odkonzultovaný prí-

slušnými odbormi TSK a následne vyhodnotený útvarom Hodnoty za pe-

niaze formou bodovania v zmysle metodiky útvaru Hodnoty za penia-

ze. Z predloženého zásobníka investičných zámerov, ktorý je prílo-

hou tohto materiálu, bolo útvarom Hodnoty za peniaze v roku 2023 

vyhodnotených až 323 investičných zámerov, z ktorých 193 v objeme 

528.000.000,- EUR dosiahlo minimálny požadovaný počet bodov 80    

a boli zaradené do tohto priorizovaného zásobníka na rok 2024.  

Investičné zámery, ktoré priorizovaný zásobník obsahuje, boli   

vyhodnotené útvarom Hodnoty za peniaze ako prínosné, s odporúčaním 

ich zaradenia do strategického plánovania investícií pre rok 2024. 

Tento dokument má odporúčací charakter a slúži na podporu rozhodo-

vacích procesov a prípravy rozpočtu TSK, je zároveň otvoreným   
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dokumentom a bude sa každoročne aktualizovať. Ďakujem pekne za po-

zornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem za uvedenie tohto bodu. A tiež je tam, že schvaľuje zastu-

piteľstvo, hej? 

Mgr. Monika Horváthová  

Schvaľuje, áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Schvaľuje, hej. Aj napriek tomu teda je to odporúčací materiál, 

hej? Z tých projektov sa dá potom vlastne vybrať, hej? 

Mgr. Monika Horváthová  

Áno, je to odporúčací.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prešli tým sitom tej hodnoty za peniaze. Takže nech sa páči, otvá-

ram diskusiu k bodu číslo 20. b). To sú aj tie čiastky potom   

celkové, hej,? Tam sú potom tie celkové čiastky, že? 

Mgr. Monika Horváthová  

Áno, tie čiastky sú ale iba odhady. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

To si netreba moc všímať, hej? 

Mgr. Monika Horváthová  

To sú naozaj len odhady, lebo ešte nemáme ku všetkým projektom  

samozrejme projektové dokumentácie, takže sú to len odhady, ktoré 

sa môžu meniť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Takže ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme, 

panie poslankyne, páni poslanci, hlasovať o návrhu uznesenia    

pod bodom číslo 20. b). Nech sa páči, hlasujeme.  

 

U z n e s e n i e číslo 208/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4.    Uz-

nesenie k bodu číslo 20. b) sme schválili. Ďakujem pani Horvátho-

vej za uvedenie tohto bodu. 

 

 

21. Návrh na udelenie Ceny Trenčianskeho samosprávneho kraja           

za rok 2023. 

    Predkladala: PhDr. PaedDr. Rudolfa Novotná – predsedníčka 

                                        Komisie pre udeľovanie Ceny TSK  
 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k bodu číslo 21., ten predkladá pani poslankyňa Novotná, 

predsedníčka komisie okrem teda iného, predsedníčka Komisie pre 

udeľovanie Ceny TSK. Návrh na udelenie Ceny Trenčianskeho samo-

správneho kraja za rok 2023 sa volá názov tohto materiálu. Nech sa 

páči.  

 



48 
 
PhDr. PaedDr. Rudolfa Novotná (poslankyňa) 

Vážený pán predseda, vážení prítomní. Celý tento materiál je pub-

likovaný v Knižnici poslancov, preto nebudem ho prezentovať celý, 

vyberiem iba niekoľko informácií, tých, ktoré sú pre nás dôležité. 

Zastupiteľstvo TSK dňa 26. septembra 2016 uznesením číslo 416 

schválilo štatút, kde na základe čl. 26. upravujú sa verejné uzna-

nia Trenčianskeho samosprávneho kraja. Tými sú podľa štatútu:  

Cena Trenčianskeho samosprávneho kraja, ktorá je udeľovaná Zastu-

piteľstvom TSK a Cena predsedu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

udeľovaná predsedom. Na výzvu TSK na predkladanie návrhov na ude-

lenie verejných uznaní do konca septembra tohto roku 2023 zareago-

valo celkovo 19 navrhovateľov. Títo na ocenenie verejným uznaním 

navrhli 22 laureátov, z toho 4 kolektívy a 18 jednotlivcov. Na zá-

klade hlasovania Komisie pre udeľovanie ceny TSK, ktoré sa usku-

točnilo 20. novembra 2023, bolo Zastupiteľstvu Trenčianskeho kraja 

odporučené udeliť Cenu TSK za rok 2023 dvom nominovaným, a to     

s dôrazom na zachovanie výnimočnosti tohto ocenenia. Komisia odpo-

ručila Zastupiteľstvu TSK tento návrh schváliť na v poradí IX.  

zasadnutí Zastupiteľstva TSK v pondelok 11. decembra, teda dnes,  

a cenu laureátom udeliť v rámci samostatného slávnostného poduja-

tia v prvom štvrťroku nasledujúceho roka. Komisia pre udeľovanie 

Ceny TSK odporučila zastupiteľstvu udeliť verejné uznania v podobe 

Ceny TSK za rok 2023 nasledovným laureátom:  

Ing. Jozefovi Krajčovičovi.  

Jozef Krajčovič sa narodil v roku 1955 v Horných Štitároch. Je to 

človek, ktorý pochádza z robotníckej rodiny, vyrastal v skromných 

podmienkach, preto sa vie vžiť do situácie najviac zraniteľných 

ľudí. Svoj čas a energiu sústredil vždy na pomoc iným. Dlhoročne 

sa angažuje v oblasti práce so Slovenským zväzom zdravotne postih-

nutých. Takmer 10 rokov žil a pracoval v Spojenom kráľovstve.     

V roku 2019 ho prijali osobne v organizácii SCOPE v Londýne, ktorá 

zastrešuje všetky organizácie zdravotne postihnutých v Spojenom 

kráľovstve a tu predstavil svoj bulletin o práci Slovenského zväzu 

zdravotne postihnutých na Slovensku, konkrétne v Bánovciach nad 

Bebravou. Osobne ho spracoval nielen v slovenskom, ale aj v an-

glickom jazyku. Bulletin pozostával z informácií o práci zdravotne 

postihnutých a týmto prezentoval celý región, Trenčiansky kraj, 

ako aj celé Slovensko. Bulletin v anglickom jazyku potom vedenie 

SCOPE doručilo aj princovi z Walesu, ktorý mal patronát nad zdra-

votne znevýhodnenými v celom Anglicku a ten mu naspäť poslal     

ďakovný list a pamätnú striebornú mincu na znak vďaky. V roku 2020 

jeho aktivity v tejto oblasti pokračovali, a to v spolupráci s bý-

valou primátorkou mesta Bánovce a so starostom obce Badín, kde 

zorganizovali odbornú exkurziu po 20 rokoch „Po stopách princa     

z Walesu v Badínskom pralese“. Túto exkurziu taktiež spracoval    

do bulletinu, ktorý si našiel opäť cestu k dnes už súčasnému krá-

ľovi Karolovi tretiemu. Aj za tento počin si vyslúžil ďakovný list     

od samotného kráľa. Spolupráca Jozefa Krajčoviča, organizácie 

SCOPE pri zviditeľňovaní Slovenska pokračuje dodnes. Jozef Krajčo-

vič je teda laureátom Ceny TSK za rok 2023, za zviditeľnenie Tren-

čianskeho kraja v zahraničí v oblasti práce so zdravotne znevýhod-
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nenými občanmi. Návrh na ocenenie TSK predložil prezident organi-

zácie SCOPE v Londýne, pán Mark Hodkins.  

Druhým laureátom je folklórna skupina Kubra.  

Folklórna skupina Kubra vznikla v roku 1933 a je druhou najstaršou 

slovenskou folklórnou skupinou, ktorá reprezentuje Trenčiansky 

kraj na Slovensku i v Európe. Kultúrna sekcia Európskej únie jej 

ako historicky prvej folklórnej skupine udelila Cenu prezídia    

za zachovanie kultúrneho dedičstva na Slovensku. Skupinu založili 

Štefánia Hajduková, Anton Heckenberg a Ján Ševčík.         

Na začiatku svojho vzniku mala 70 členov. Jej prvé vystúpenie bolo 

21. mája 1934 pri príležitosti posviacky zvonov v Kubrej, a už    

v roku 1946 na folklórnom festivale v Strážnici zvíťazila v konku-

rencii 30 folklórnych skupín, čím získala možnosť reprezentovať 

našu domovinu v zahraničí, a to nielen v Česku, v Brne, v Prahe   

a Ostrave, ale aj v Budapešti. Cyril Zálešák v zborníku Naša práca 

o skupine napísal, citujem: "V Kubre sa zachovali sedliacke tance, 

ktoré sú najzachovalejšie tance vôbec." Koniec citátu. Pod vedením 

Stanislava Lišku skupina vystupovala na folklórnom festivale       

v Záhrebe aj na Folklórnom festivale podunajských krajín Kalocsa, 

absolvovala rôzne natáčania v rozhlase i televízii, či desiatky 

ďalších vystúpení v rôznych oblastiach. V súčasnosti má táto fol-

klórna skupina 34 členov, vrátane dychovej hudby z Opatovej nad 

Váhom, ktorá s ňou účinkuje od roku 2008. Vydala 8 pamätných me-

dailí, 6 publikácií a získala množstvo ocenení a diplomov. Súčas-

ťou jej vystúpení sú pôvodné ručne šité kroje, kubranské tance a 

piesne. Folklórna skupina Kubra je veľkou inšpiráciou aj pre mlad-

šiu generáciu, ktorej svoju činnosť zanecháva prostredníctvom bo-

hatstva kultúrneho dedičstva už 90 rokov. Folklórna skupina Kubra 

je teda druhým laureátom Ceny TSK za rok 2023, za dlhoročnú prácu    

v oblasti uchovávania kultúrneho dedičstva našich predkov a pri 

príležitosti okrúhleho výročia. Návrh na ocenenie TSK predložili   

súčasní poslanci Zastupiteľstva Trenčianskeho kraja, a to poslan-

kyňa a poslanci - Mária Machová, Peter Daňo, Eduard Filo, Miroslav 

Baco a bývalý poslanec Zastupiteľstva TSK Juraj Maláň. Ďakujem vám 

za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Pani poslankyňa, ďakujem veľmi pekne za uvedenie tohto bodu Návrh 

na udelenie Ceny TSK za rok 2023, čiže za tento rok. Ja pevne   

verím, že teda, keď sa to schváli, tak niekedy v prvom kvartáli 

budúceho roku aj oficiálne tieto ocenenia odovzdáme. A chcem sa 

spýtať, či má niekto návrh na nejaké zmeny, prípadne chce vystúpiť 

v diskusii k tomuto bodu. A ak má niekto nejaké pochybnosti o lau-

reátoch, môže sa prihlásiť, ale vybrala to komisia, ktorá je sta-

novená vlastne, teraz je na vás, panie poslankyne, páni poslanci, 

či teda dáte zadosťučinenie komisii a schválite vlastne týchto 

dvoch ocenených, ktorých vybrala a navrhla komisia Zastupiteľstvu 

TSK. Ak nikto, tak uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a bude-

me hlasovať o návrhu uznesenia k bodu číslo 21., a to je, že    

zastupiteľstvo schvaľuje udelenie Ceny TSK za rok 2023 Ing. Joze-

fovi Krajčovičovi a folklórnej skupine Kubra. Nech sa páči, hlasu-

jeme.  
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U z n e s e n i e číslo 209/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

ZA: 25 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 7.  

Uznesenie k bodu číslo 21. sme schválili a schválili ste teda aj 

udelenie Ceny TSK za rok 2023. Ďakujem veľmi pekne. 

 

 

22. Diskusia – Rôzne. 
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k bodu číslo 22., a to je Diskusia – Rôzne, bod. Nech sa 

páči, kto sa hlási, do bodu Diskusia - Rôzne. Pani podpredsedníčka 

Porubcová, nech sa páči. 

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK) 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Vážený pán predseda, ty si otvoril 

dnešné zastupiteľstvo vzhľadom na dátum, aký už je, blížiaci sa 

koniec roka takým milým blahoželaním nám k Vianociam, takým via-

nočným milým vinšom. Dostali sme od teba kopu, kopu darčekov. 

Chcem sa za to poďakovať, ale chcela by som v mene nás poslancov 

zaželať všetko dobré k blížiacimi sa sviatkami tebe, ale aj každé-

mu jednému zamestnancovi TSK. Tento úrad je veľmi výkonnou inšti-

túciou s vynikajúcimi výsledkami, s kvalitnou prácou. Prijali sme 

bez v podstate problémov rozpočet ako hlavný zákon samosprávneho 

kraja a to je vec, ktorú síce formálne spracováva Finančný odbor, 

ale podieľajú sa na ňom všetci. Trenčiansky samosprávny kraj je 

spoločenstvo ľudí vedených predsedom, ale sú to všetci až po po-

slednú pani, ktorá umýva chodby. Všetci sú rovnako dôležití, lebo 

bez ani jedného z nich by táto inštitúcia nemohla fungovať tak, 

ako funguje. Poskytujete servis nám poslancom, ale veľmi zodpoved-

ne a dobre plníte všetci svoje úlohy a tak nám dovoľte, aby sme 

vám aj my ako zástupcovia občanov tohto kraja, lebo s každým nemá-

te možnosť sa stretnúť, poďakovali za všetko to, čo ste urobili   

v tomto kalendárnom roku. Môžme sa na vás spoľahnúť my a môžu sa 

na vás spoľahnúť aj občania a to je veľmi, veľmi dobrý a príjemný 

pocit. Želám vám, aby ste prežili sviatky v kruhu svojich blíz-

kych, lebo ako vravieva mne môj muž, že všade na svete je človek 

nahraditeľný, iba doma pri našom stole nie. Tak chcem, aby ste si 

to aj vy užili, tak doma pri vašom stole s ľuďmi, na ktorých vám 

záleží, aby ste boli zdraví, spokojní, aby ste vykročili do nového 

roka tou správnou nohou, a aby tá spolupráca, ktorá je medzi    

zastupiteľským zborom a Úradom TSK pokračovala takto veľmi inten-

zívne a dobre. Majte krásne Vianoce. Ďakujeme vám za všetko, čo 

ste pre nás, aj pre občanov tohto kraja každý jeden z vás urobili. 

Ďakujeme pekne.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Norika, ďakujeme veľmi pekne a ďakujeme za celý Úrad TSK, za tých 

190 zamestnancov, ktorých máme na župe. Pán podpredseda Božik, 

nech sa páči.  
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doc. PaedDr. Jozef Božik. PhD. (podpredseda TSK) 

Ďakujem pekne, pán predseda. Ja sa chcem pridať k Norikiným slovám 

a to preto, lebo mám tú možnosť spolu s Jožkom Trstenským sedieť 

šieste volebné obdobie ako poslanec zastupiteľstva a toto vlastne 

je ukončenie takého prvého uceleného roku nového volebného obdo-

bia, v poradí toho šiesteho. A tak, ako si hovoril pri rozpočte   

a hovorila to aj Renátka Ozimová, ale hovorila to aj Martinka     

z hľadiska tých projektov a úspešnosti toho, čo sa podarilo, tak 

musím povedať, že tá spolupráca bola veľmi dobrá a prvýkrát v his-

tórii sa môžem poďakovať aj v mene viac ako 260 primátorov a sta-

rostov Trenčianskeho kraja za spoluprácu, o to viac teda, že tá 

spolupráca dnes medzi primátormi, starostami a samosprávnymi 

krajmi je úžasná. Ja za ňu ďakujem a zároveň ďakujem aj za spolu-

prácu pokiaľ ide o prípravu rozpočtu. Tá metodika, ktorú sme za-

viedli, že sa spoločne schádzame a nie podľa poslaneckých klubov, 

ale podľa okresov sa dohadujeme o tom, čo je prioritou, to je tá 

vizitka toho, že tu sa stierajú nejaké deliace partitívne čiary 

medzi tromi poslaneckými klubmi. Oni sa formálne vytvorili na za-

čiatku    volebného obdobia pri zostavovaní orgánov, ale už po ro-

ku je to cítiť tak, že jednoducho každý kope za ten svoj okres a 

ten svoj volebný obvod, riešime veci nie politicky, ale vecne, 

tzn. že ten charakter tej spolupráce je tu zachovaný už vlastne aj 

vďaka tej spolupráci v rámci tvojich skúseností, keďže je to už aj 

pre teba nie prvé, ani druhé volebné obdobie, že jednoducho tie 

výsledky sú a to je výsledok spoločnej práce. Zároveň aj mne pri-

náleží poďakovať sa za spoluprácu so zamestnancami, pretože ona 

bola v minulosti veľmi dobrá. Je aj toto šieste volebné obdobie 

veľmi dobrá,    a skutočne máš skvelý tím ľudí, ktorý ťahá ten 

Trenčiansky samosprávny kraj dopredu. A to, že dnes spoločne pri-

mátori, starostovia a župani, to je jeden veľký tím pri obhajobe 

občanov a tých potrieb, ktoré máme v rámci celej Slovenskej repub-

liky, iba dôkazom toho, že samospráva bola, je a bude veľmi dôle-

žitá pri výkone verejnej politiky. Takže dovoľ aj mne poďakovať sa 

z úrovne aj ako poslanca, aj podpredsedu kraja, aj predsedu ZMOS-u 

aj ako primátora mesta za spoluprácu, a rovnako ako povedala Nori-

ka, dovoľ mi    v mene mojom tlmočiť poďakovanie občanov tých jed-

notlivých regiónov, obcí a miest smerom k tvojím zamestnancom, a k 

tebe a teda spoločne si prajeme a takisto i ja prajem a dovolím si 

povedať, že všetci prajeme aj tebe, aj tvojim kolegom, aj vašim 

rodinám požehnané a láskou naplnené vianočné sviatky a do nového 

roka predovšetkým pevné zdravie, šťastie, božie požehnanie a dobré 

medziľudské vzťahy, lebo práve tie sú hybnou silou rozvoja akej-

koľvek   komunity ľudí, obzvlášť tých, ktorí sa snažia o rozvoj 

územia     z pozície územnej samosprávy, či už miestnej alebo re-

gionálnej. Takže ešte raz veľká vďaka za spoluprácu a požehnané 

sviatky Vianoc prajem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem pekne, pán podpredseda, veľmi si to vážime. Prosím vás, 

ešte niekto do diskusie, do rôzneho. Na Nový rok, pravá strana, 

Nové Mesto na Nový rok v januári. Takže ďakujem veľmi pekne. Uzat-

váram možnosť hlásiť sa do Diskusie, alebo v bode Rôzne. 



52 
 
23. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK 
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k bodu číslo 23. a to je Interpelácie poslancov Zastupi-

teľstva TSK. Ak máte, prosím vás, nejaké písomné otázky, tak      

v tomto bode číslo 23.. Pán poslanec Filo, nech sa páči. 

Bc. Eduard Filo (poslanec) 

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, dovoľte mi teda jednu 

interpeláciu, pod ktorú sa podpísali všetci zvolení poslanci TSK, 

zvolení za okres Trenčín. Teda iba krátky komentár a potom tá 

otázka. Niekedy pred rokom v decembri v roku 2022 sme iniciovali 

ako trenčianski poslanci zriadenie Projektovej rady k dopravnej 

problematike ceste Laugarício. Niekedy 11. augusta 2023 nám pos-

lancom Trenčianskeho okresu prišla informácia, resp. mail o vytvo-

rení projektovej rady a odsúhlasenie svojej účasti, neúčasti      

v tejto projektovej rade, ale teda potom už tá komunikácia úplne 

nejak nešla alebo informácia o ďalších krokoch. Na stretnutí teraz 

pred mesiacom k tvorbe rozpočtu za náš okres sme teda pripomenuli 

túto potrebu rady projektovej a riešenie situácie. Bolo to, mys-

lím, že aj v zápisnici. No a teda prosíme o posun v tejto veci, 

nakoľko dopravná situácia v tejto oblasti je zlá a zhoršujúca sa. 

Asi všetci, ktorí cestujeme, či už do Trenčína alebo von z Trenčí-

na v tejto časti to pociťujeme. Žiadame, aby trenčianski poslanci 

boli súčasťou tejto projektovej rady a aby sa jej dala priorita    

v riešení dopravnej situácie na cestných komunikáciách TSK v sú-

činnosti s mestom Trenčín a obchodným domom Laugarício. A teda tá 

interpelačná otázka: V akom stave je projektová rada a kedy sa 

tejto téme budeme môcť začať intenzívne venovať? Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne, pán poslanec. Na tú určite odpoviem ja.     

Po Novom roku vlastne Odbor dopravy a ďalší, Správa ciest pripra-

via takúto projektovú radu. Viem, že nejaké kroky sme už robili    

v minulosti a čiže v januári niekedy sa spraví takéto spoločné 

stretnutie, dobre? A samozrejme odpovieme aj písomne na túto     

interpeláciu. Ďakujem veľmi pekne, pán poslanec. Ešte niekto,   

prosím vás, do interpelácií? Ak nikto, uzatváram bod Interpelácie 

a blížime sa teda k zdarnému koncu rokovania dnešného zastupiteľ-

stva.  

 

 

24. Záver. 
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ja vám chcem naozaj poďakovať a predtým, než sa aj takto slávnos-

tnejšie rozlúčime, tak mi dovoľte informovať vás ešte na záver   

zastupiteľstva, že prvé zasadnutie v roku 2024 bude 29. januára, 

tak, ako ste si schválili na predchádzajúcom zastupiteľstve Plán 

rokovania zastupiteľstva. Rada predsedov bude predtým 15. januára 

a komisie by mali zasadať 8. a 10. januára, čiže to je pondelok 

a v stredu. Záleží teraz na vás, na predsedoch komisií, ako si to 

vlastne celé, celé upracete.  
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A vážené panie poslankyne, páni poslanci, tak ako každý rok, tak 

aj tento rok sme pre vás pripravili také malé darčeky, či už je to 

nástenný, resp. stolový kalendár TSK na rok 2024 a tento rok     

do tej série tých vianočných ozdôb pribudol taký Karol, vianočný 

kapor Karol a je to celkom, celkom pekné. Ja som videl aj niektoré 

fotografie, Jožko Trstenský má tu celú tú sériu, tu na úrade to 

máš, alebo doma to máš? Na úrade, a aj Dušan Bublavý mi posielal, 

pekne na parapete to má uňho doma, všetky tie ozdoby teda, ktoré 

ste dostali z Trenčianskej župy. Berte to ako naozaj také poďako-

vanie za tú celoročnú spoluprácu medzi zastupiteľstvom, medzi    

vami poslancami, poslankyňami a na druhej strane Úradom TSK,       

a naozaj nebudem sa opakovať, myslím, že tá spolupráca je dobrá 

preto, lebo komunikujeme spolu. Spoločne komunikujeme, preberáme 

možno aj háklivé, pálčivé témy a myslím si, že o tom to je a máme 

na to rôzne možno názory, ale vždy sa vieme nejakým spôsobom    

dostať k nejakému takému riešeniu, ktoré je teda dobré pre tento 

kraj a ja si to naozaj, naozaj veľmi vážim. Samozrejme, tie kra-

bičky, kde je ten vianočný kapor Karol, vyrobili tiež tradične    

v našom zariadení sociálnych služieb v Púchove a celé toho kapra 

vlastne tú vianočnú rybku vyrobila naša Spojená škola, ktorá teda 

skončila ako Stredná odborná škola sklárska, bola presťahovaná   

do Púchova a v spolupráci teda so spoločnosťou RONA Lednické Rovne 

vyrobili takúto nádhernú rybku. Nebojte sa, z tohto vám žiadna 

kosť pri štedrovečernom stole nezabehne, je to ozdôbka, ktorú si 

môžete zavesiť na stromček, prípadne dať niekde na tú parapetu    

a nech vám pripomína naozaj nielen tie blížiace sa Vianoce, ale 

nech vám pripomína naozaj aj tú spoluprácu, ktorú sme mali počas 

celého roku 2023 tu na Trenčianskej župe. Ja si myslím, že sme to 

naozaj pohli zasa o kus, o kus ďalej. Tie finančné prostriedky, 

ktoré prišli do kraja, tak sa podarilo aj zrealizovať, zimplemen-

tovať cez tie rôzne projekty, ako som spomínal, viac ako 

100.000.000,- EUR, hlavne teda do ciest, cyklotrás, do stredných 

škôl, do ďalších kompetencií, ktoré máme. Ja si myslím, že máme 

zase dobre naštartované, aby sme aj budúci rok znova pripravili 

veľa zaujímavých projektov pre obyvateľov Trenčianskeho kraja.         

S tými, ktorými budeme zajtra na Výjazdovej vláde, bude tam pán 

podpredseda, pán podpredseda Božik, pán podpredseda Michal Bartek, 

ešte tam budem ja, pán rektor tam bude z poslancov a neviem, ešte 

potom niektorí boli pozvaní aj na rokovanie o deviatej s pánom 

predsedom vlády tu v banketke, budú zajtra, zajtra o 9.00 pred ro-

kovaním vlády, tak sa vidíme zajtra. Držte nám palce. Myslím, že 

vláda pripravila zaujímavé uznesenia pre celý kraj, nielen pre re-

gión hornej Nitry a že tu teda nechá aj nejaké tie finančné pros- 

triedky. Naozaj tie uznesenia sú fakt dobré, ktoré tiež pomôžu  

tomu kraju napredovať.  

Takže to je taká informácia pre vás a ešte vás poprosím, keď skon-

číme toto oficiálne rokovanie, tak by som vás poprosil dole       

do foyer, aby sme sa mohli presunúť a odhalili slávnostne pamätnú 

tabuľu pri príležitosti 30. výročia samostatnosti Slovenskej     

republiky. Nechali sme si to nakoniec, na koniec tohto roka a mys-

lím  si, že je veľmi  dôstojné, aby sme si takýmto spôsobom uctili  
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teda tých 30 rokov samostatnosti, samostatnej éry Slovenska a Slo-

venskej republiky a slovenského národa.  

Ak dovolíte, panie poslankyne, páni poslanci, ja som sa tuná       

s chalanmi s tlmočníkmi na niečom dohodol. Dúfam, že to nepokazím, 

ale chcem aj ja niečo už, vlastne stále tu teda robia tými rukami 

a ja chcem nechať trošku tak trošku tak oddýchnuť, tak niečo mi 

ukázali, niečo ma naučili, tak ak dovolíte, ja by som vám tiež 

niečo tak v krátkosti ukázal, ale nesmejte sa, dobre? Ja to budem 

aj teda hovoriť, že čo to znamená, áno. Sa musím postaviť.       

„Zo srdca všetkým prajem veselé Vianoce.“ 

    Chalani, ďakujem za spoluprácu týmto spôsobom aj vám, a teším 

sa aj na to ďalšie tlmočenie. Ak by ste mohli ešte, pridajte sa    

k nám aj tam dolu, pri odhalení pamätnej tabule.  

Ďakujem ešte raz veľmi pekne.  

 

 

 

Trenčín,  14.12.2023 

Zapísala: Mgr. Anna Hájková,  

          referent Kancelárie predsedu TSK   

                         

I. overovateľ: Erich DVONČ, v.r.   
         

II. overovateľ: MVDr. Stanislav SVATIK, v.r. 

    

               

Ing. Marek BRIESTENSKÝ, poverený riadením Úradu TSK, v.r.  

 

 

 

 

                                 Ing. Jaroslav  B a š k a, v.r. 

                                            predseda                                

                               Trenčianskeho samosprávneho kraja 


